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ACTA PLE NÚM.  6/00 
 
 
SESSIÓ CELEBRADA PER L'AJUNTAMENT EL DIA 29 DE JUNY DE 
2000 
 
 
  
CARÀCTER DE LA SESSIÓ: ORDINÀRIA 
CONVOCATÒRIA: 1ª 
DATA: 29 DE JUNY DE 2000 
 
 
 A la ciutat de Cornellà de Llobregat, quan són les vint hores del dia 
vint-i-nou de juny de dos mil, es reuneixen a la sala de sessions d'aquest 
Ajuntament, prèvia convocatòria realitzada a l’efecte en els termes legalment 
establerts, els membres integrants de l'Ajuntament Ple que a continuació es 
relacionen, en sessió ordinària i primera convocatòria, sota la Presidència del 
senyor Alcalde, i assistits per mi, la Secretària General. 
 
 
 
ASSISTENTS 
 
 
Alcalde 
 
Sr.  José Montilla Aguilera 
 
 
Primer Tinent d'Alcalde 
 
Sr.  Antonio Martínez Flor 
 
 
Tinents/a d'Alcalde 
 
Sr. Vicenç Badenes i Teixidó 
Sr. Antonio Balmón Arévalo 
Sr. José Luis Morlanes Galindo 
Sra. Carmen Romero López 
Sr. Ramon Salabert Parramon 
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Regidors/es 
 
Sr. Nèstor Artís i Villena   
Sra. Susana Cordero Rojas  
Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández 
Sr. Sergi Fernández Mesa 
Sr. Ignacio Flórez Barrón 
Sr. Arnau Funes Romero 
Sr. Juan Antonio García Díaz 
Sr. Alberto García Llorente 
Sra. Cristina Gasull Martínez 
Sra. Judith Ibàñez Vives 
Sr. Miguel López Sánchez 
Sr. Llorenç Luna Rodríguez  
Sr. Manuel Luque del Rio 
Sr. Perfecto Madrid Olmos 
Sra. Aurora Mendo Sánchez 
Sr. Antonio Naranjo Hijos 
Sra. Glòria Récio Díaz 
Sr. Joan Tardà i Coma 
 
 
Secretària General 
 
Sra. Carmen Alonso Higuera 
 
 
Interventor 
 
Sr.  Joan R. Sagalés Guillamón 
 
 
NO ASSISTENT:  
 
No excusa: 
 
Sr. Antonio Naranjo Hijos  
 
 
 
 
 Per l'Alcaldia-Presidència es declara oberta la sessió, i es passa a 
despatxar els assumptes que figuren a l'ordre del dia i que són els següents: 
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I 
 

PART RESOLUTIVA 
 
 
PROPOSTES DE SECRETARIA 
 
 
 1.- Aprovació de l'acta núm. 5/00, corresponent a la sessió 
ordinària del dia 25 de maig d'enguany. 
 
 L’esborrany de l’acta ha estat lliurat a tots els regidors i regidores 
junt amb la convocatòria d’aquesta sessió. 
 
 
 PROPOSTES D’ESMENES 
 
 
 En primer lloc pren la paraula la Portaveu de Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per manifestar que a l’últim paràgraf de la 
pàgina 33, diu: 
 
 “... mitjançant acord plenari de data 15 de juliol d’enguany, i com a 
conseqüència del nou cartipàs ...”, si bé  això era de l’any passat, del 99. 
 
 Després al quart paràgraf de la pàgina  35 diu: 
 
 “... nomenant com a Vocal Suplent del Grup Municipal d’Iniciativa 
per Catalunya-Verds, a la Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient i  Sostenibilitat, 
senyora Carmen Romero López”. En aquest cas jo, en principi, vaig com a 
Grup d’Iniciativa-Verds, no com a Tinenta d’Alcalde, i crec que no és necessari 
que estigui aquí el càrrec. Em sembla que són nomenaments en el Consell 
Escolar  en funció del Grup Municipal, i no per l’altre càrrec. 
 
 I, en canvi, a l’últim paràgraf de la pàgina 61, quan la senyora 
Espinosa parla del tema de les antenes mòbils, jo contesto dient que s’ha fet 
un estudi, que estàvem treballant aquest tema, i, aleshores, no contesto com a 
Portaveu del Grup Municipal sinó com a Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient. 
 
 Per la Secretària General, es manifesta en relació amb això que pel 
que fa a les dues primeres esmenes, atès que l’acta transcriu literalment el 
text dels acords respectius, per a la seva correcció hauran de modificar-se els 
texts de cadascun dels acords per l’òrgan que els va adoptar. 
 
 
 VOTACIÓ         UNANIMITAT 
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 ESMENES APROVADES 
 
 A l’últim paràgraf de la pàgina 61, ha de dir: 
 
 “ Acte seguit pren la paraula la Tinenta d’Alcalde de Medi Ambient i 
Sostenibilitat, senyora Carmen Romero López .....” 
 
 
 
 2.- Donar compte i, si és el cas, ratificar els decrets i 
resolucions de l'Alcaldia que a continuació es relacionen. 
 
 
 Per la Secretària de la Corporació i a efectes de  la seva ratificació o 
el seu coneixement, es dóna lectura dels Decrets i Resolucions dictats per 
l'Alcaldia, com a conseqüència de la seva urgència, el text literal dels quals és 
el següent: 
 
 
 2.1.- Decret núm. 2675/00 de data 24 de maig 
 
 “Vist l’informe emès pel Cap del Departament de Recursos Humans 
per poder seguir garantint els serveis de treballadora familiar com a 
conseqüència de la mobilitat funcional temporal establerta a la empleada 
senyora Jesusa Morán López i la substitució de les funcions de la Sra. 
Consuelo Rivera Regueras per la treballadora familiar senyora Francisca 
Albarral Salinas, 
 
 Atès que es proposa la contractació temporal de la senyora Maria 
Angeles López Lorente per disposar de la titulació adequada i la experiència 
professional a la ciutat que es necessària per atendre aquest servei, 
 
 Atès el que preveuen l’article 15 1 c del mateix precepte legal i 
l’article 4 del Reial Decret 2720/1998, referent a la contractació de personal 
per substitució de treballadors amb reserva de plaça, 
 
 Atès el que preveuen els articles 16 i ss. del Reglament del Personal 
al Servei de les Entitats Local, referent a la contractació de personal laboral no 
permanent, 
 
 Atès també el que preveu  l’article 94 del mateix precepte en quan a 
la selecció de candidats, 
 
 Atès que en el vigent pressupost existeix una partida pressupostària 
21121A113100 amb dotació suficient per atendre la contractació de personal 
eventual, 
 
 Aquest Tinència d’Alcaldia d’Interior, Comerç i Comunicació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret 3558/99, de 15 de juliol 
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HA RESOLT 

 
 Primer.- Declarar raons d’urgència per cobrir les funcions de 
treballadora familiar de la senyora Francisca Albarral Salinas, que substitueix 
temporalment la incapacitat temporal de la empleada senyora Consuelo 
Renedo Regueras. 
 
 Segon.-  Autoritzar la contractació temporal de la senyora Maria 
Angeles López Lorente en substitució de l’empleada  senyora Consuelo Rivera 
Regueras, com a Treballadora Familiar, amb efectes 8 de maig de 2000 i fins la 
reincorporació de la treballadora substituïda. 
 
 Tercer.- Assignar a l’esmentada treballadora les condicions de 
treball i retribucions establertes per aquest lloc de treball. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple en 
la primera sessió que celebri i publicar la designació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat.” 
 
 Pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació, per 
manifestar que per cobrir la incapacitat temporal d’una treballadora familiar 
es nomena a una altra persona que la substituirà. 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.2.- Decret núm. 2699/00 de data 26 de maig 
 
 “Vista la proposta presentada pel Departament de Recursos 
Humans perquè el Departament Administratiu d’Urbanisme, Habitatge i 
Infrastructures doni assistència administrativa a la regidoria durant dues 
tardes a la setmana. 
 
 Atès que per poder garantir aquest servei, es precisa ampliar la 
dedicació de una funcionària en 220 hores més anyals, 
 
 Atès que la funcionària de carrera proposada es la Sra. Montserrat 
Romero Gallardo, que ha acceptat la modificació de les seva condicions de 
treball, 
 
 Atès el que preveu l’article 312 de l’esmentat cos legal, referent a 
l’establiment de la jornada de treball del personal, 
 
 Atès el que preveu l’article 41 de la Normativa de Retribucions i 
Provisió de llocs de Treball d’aquest Ajuntament, referent a la fórmula per 
l’establiment del complement específic-tram dedicació especial, 
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 Aquesta Tinència d’Alcaldia d’Interior, Comerç i Comunicació, fent 
ús de les atribucions que li confereix el Decret de l’Alcaldia 3558/99, de 15 de 
juliol 
  

HA RESOLT 
  
 Primer.- Establir  a la funcionària de carrera senyora Montserrat 
Romero Gallardo, que ocupa el lloc de treball d’Auxiliar Administratiu I del 
Departament Administratiu d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures, una 
dedicació especial de cinc hores més setmanals, amb efectes 1 de maig de 
2000; així el complement específic-tram dedicació de 15.711,- pessetes. 
 
 Segon.- Donar compte del contingut de la present resolució al Ple 
Municipal per la seva ratificació. 
 
 Tercer.- Comunicar la present resolució a les persones 
interessades, a la Junta de Personal i al Departament de Recursos Humans.” 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i 
Comunicació, per manifestar que  això ja estava previst en el pressupost, i fa 
referència a una ampliació de la jornada en cinc hores setmanals a una 
persona que està ubicada a l’Àrea d’Urbanisme. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.3.- Decret núm. 2763/00 de data 29 de maig 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 10 de febrer de 
2000, amb el número 595/2000, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que mitjançant escrit  de la  Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds, de data 2 de març d’enguany, es sol·licita el 
canvi del vocal titular  que representa al seu Grup en el Ple del Consell 
Comunitari de Serveis Socials  de Cornellà de Llobregat, així com la designació 
d’un vocal suplent. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  



 7

 
HA RESOLT 

 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 595/2000, de 10 
de febrer, en el sentit de nomenar  com a  Vocals, titular i suplent, del Ple del 
Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de Llobregat, en 
representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya-Verds, 
respectivament, al senyor Arnau Funes Romero i a la senyora Ma. Assumpta 
Lecha Millet. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Serveis 
Socials, Salut Pública i Dona d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-
presidenta i Secretari del Consell Comunitari de Serveis Socials de Cornellà de 
LLobregat, i a les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.”  
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.4.- Decret núm. 2960/00 de data 8 de juny 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 3 de desembre de 
1999, amb el número 5869/99, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds de data 28 de març d’enguany, es sol·licita el 
nomenament de representant suplent d’aquesta entitat en el Consell de la 
Dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que s’ha presentat escrit subscrit per la representació d’Unió 
de Dones d’Unió Democràtica de Catalunya, demanant el nomenament de 
representant d’Unió de Dones del Baix Llobregat de l’esmentada Entitat, en el 
Ple del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 5869/99, de 3 de 
desembre, relatiu als membres del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de 
Llobregat, en el sentit següent:; 
 
• Nomenar Vocal suplent del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de 

Llobregat, en representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya-
Verds, a la senyora Pilar García Aránega. 

 
• Nomenar Vocal titular del Ple del Consell de la Dona de Cornellà de 

Llobregat, en representació de la Unió de Dones del Baix Llobregat d’Unió 
Democràtica de Catalunya, a la senyora Encarna Catalán Mur. 

  
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Serveis 
Socials, Salut Pública i Dona d’aquest Ajuntamnet, així com al President, 
Vicepresidenta i Secretaria del Consell de la Dona de Cornellà de Llobregat, i a 
les persones interessades, als efectes escaients. 
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.5.- Decret núm. 2961/00 de data 8 de juny 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 d’abril de 2000, 
amb el número 2233/2000 i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que mitjançant escrit presentat al Registre General d’Entrada 
en data 23 de maig d’enguany, subscrit per la Presidenta de l’Associació de 
Jubilats i Pensionistes Almeda, es sol·licita el canvi de vocal titular del Ple del 
Consell Assessor de la Gent Gran, de Cornellà de Llobregat, per haver-se 
produït la defunció del senyor Josep Margalef Solé, nomenat el seu dia. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 2233/2000, de 26 
d’abril, en el sentit de nomenar  com a  Vocal titular  del Ple del Consell 
Assessor de la Gent Gran de Cornellà de Llobregat, en representació de 
l’Associació de Jubilats i Pensionistes Almeda, al senyor Pedro López Alonso, 
en substitució del senyor Josep Margalef Solé. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Serveis 
Socials, Salut Pública i Dona d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-
presidenta i Secretari del Consell Assessor de la Gent Gran de Cornellà de 
LLobregat, i a les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.6.- Decret núm. 2962/00 de data 8 de juny 
 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 26 de novembre de 
1999, amb el número 5736/99, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Municipal de Participació de Medi Ambient  de Cornellà de Llobregat, 
modificat posteriorment per Decret de l’Alcaldia número 988/2000, de data 25 
de febrer. 
 
  Atès que mitjançant escrits de la Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds de dates 28 de març i 5 de maig d’enguany, 
es sol·licita, per una banda  el nomenament de representant suplent d’aquesta 
entitat en el Ple del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient  de 
Cornellà de Llobregat, i per altra la substitució en el Ple de l’esmentat Consell 
del Vocal Titular representant de la Comunitat de Comerciants del Mercat 
Centre, senyora Victoria Barjuan Lage, per la senyora Obdulia Ruiz Moreno, i 
en el Ple del Consell i en la Comissió Permanent, la substitució del Vocal 
titular representat del Grup Polític d’Esquerra Republicana de Catalunya, 
senyor Jordi Flores Romero, pel senyor Albert Carrasco Escoda. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides 
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 5736/99, de 26 de 
novembre, relatiu als membre del Consell Municipal de Participació de Medi 
Ambient de Cornellà de Llobregat, en el sentit següent: 
 
• Nomenar Vocal suplent del Ple del Consell Municipal esmentat, en 

representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya-Verds, al 
senyor Josep Ma. Antó Boqué. 

 
• Substituir en el Ple de l’esmentat Consell el Vocal Titular representant de 

la Comunitat de Comerciants del Mercat Centre, senyora Victoria Barjuan 
Lage, per la senyora Obdulia Ruiz Moreno. 

 
• Substituir en el Ple del Consell i en la Comissió Permanent, del citat 

Consell Municipal, el Vocal titular representat del Grup Polític d’Esquerra 
Republicana de Catalunya, senyor Jordi Flores Romero, pel senyor Albert 
Carrasco Escoda. 

 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Medi Ambient 
i Sostenibilitat d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i 
Secretari del Consell Municipal de Participació de Medi Ambient de Cornellà de 
Llobregat, i a les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.7.- Decret núm. 2963/00 de data 8 de juny 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 28 d’octubre de 
1999, amb el número 5085/99, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Municipal de l’Esport, modificat posteriorment per Decret de l’Alcaldia 
número 1006/2000, de 25 de febrer. 
 
 Atès que mitjançant escrit  de la Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds de data 28 de març d’enguany, es sol·licita  el 
nomenament de representant suplent d’aquesta entitat en el Consell 
Municipal de l’Esport de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
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HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 5085/99, de 28 
d’octubre, en el sentit de  nomenar com a Vocal suplent del Ple del Consell 
Municipal de l’Esport de Cornellà de Llobregat, en representació del Grup 
Municipal d’Iniciativa per Catalunya-Verds, al senyor Antonio Basbastro 
Coronas. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cultura 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-president i Secretari del 
Consell Municipal de l’Esport, i a les persones interessades, als efectes 
escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.8.- Decret núm. 2964/00 de data 8 de juny 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 28 d’octubre 
d’enguany, amb el número 5086/99, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals 
que varen tenir lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres 
integrants del Ple del Consell Municipal de la Cultura, modificat posteriorment 
per Decrets de l’Alcaldia número 5810/99, d’1 de desembre, i 35/2000, de 12 
de gener. 
 
 Atès que mitjançant escrit  de la Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds de data 28 de març d’enguany, es sol·licita  el 
nomenament de representant suplent d’aquesta entitat en el Consell 
Municipal de la Cultura de Cornellà de Llobregat. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 5086/99, de 28 
d’octubre, en el sentit de nomenar com a Vocal suplent del Ple del Consell 
Municipal de la Cultura de Cornellà de Llobregat, en representació del Grup 
Municipal d’Iniciativa per Catalunya-Verds, al senyor Ignasi Riera Gassiot. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cultura 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-president i Secretari del 
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Consell Municipal de la Cultura, i a les persones interessades, als efectes 
escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 
 2.9.- Decret núm. 2965/00 de data 8 de juny 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 25 de febrer de 
2000, amb el número 1005/2000, i com a conseqüència de la nova 
organització derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals 
que varen tenir lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres 
integrants del Ple del Consell Comunitari de la Infància i l’Adolescència de 
Cornellà de Llobregat. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds de data 28 de març d’enguany, es sol·licita el 
nomenament de representant suplent d’aquesta entitat en el Consell 
Comunitari de la Infància i l’Adolescència de Cornellà de Llobregat. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 1005/2000, de 25 
de febrer, en el sentit de nomenar com a  Vocal  suplent del Ple del Consell 
Comunitari de la Infància i l’Adolescència de Cornellà de Llobregat, en 
representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya-Verds, al senyor 
Martí Miquel Méndez. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret a l’Institut Municipal d’Educació 
d’aquest Ajuntament, així com al President, Vice-presidenta i Secretaria del 
Consell Municipal de la Infància i l’Adolescència de Cornellà de Llobregat, i a 
les persones interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
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 2.10.- Decret núm. 2966/00 de data 8 de juny 
 
 
 “Aquest Alcaldia, mitjançant Decret dictat el dia 28 d’octubre de 
1999, amb el número 5087/99, i com a conseqüència de la nova organització 
derivada de la Corporació sorgida  de les Eleccions Municipals que varen tenir 
lloc el dia 13 de juny anterior, va designar els membres integrants del Ple del 
Consell Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional de Cornellà de 
Llobregat, modificat posteriorment per Decret de l’Alcaldia número 959/2000, 
de 24 de febrer. 
 
 Atès que mitjançant escrit de la Portaveu del Grup Municipal 
d’Iniciativa per Catalunya-Verds de data 28 de març d’enguany, es sol·licita el 
nomenament de representant suplent d’aquesta entitat en el Consell 
Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional de Cornellà de Llobregat. 
  
 Per tot això, aquesta Alcaldia, en ús de les atribucions que 
legalment té conferides  
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Modificar el Decret de l’Alcaldia número 5087/99, de 28 
d’octubre, en el sentit de nomenar com a  Vocal  suplent del Ple del Consell 
Municipal de Cooperació i Solidaritat Internacional de Cornellà de Llobregat, 
en representació del Grup Municipal d’Iniciativa per Catalunya-Verds, al 
senyor José Maria Romero Velarde. 
 
 Segon.- Comunicar aquest Decret al Departament de Cultura, 
Esports, Relacions Ciutadanes i Cooperació i Solidaritat d’aquest Ajuntament, 
així com al President, Vice-president i Secretari del Consell Municipal de 
Cooperació i Solidaritat Internacional de Cornellà de Llobregat, i a les persones 
interessades, als efectes escaients.  
 
 Tercer.- Donar compte al Ple de l’Ajuntament d’aquesta resolució, 
en la pròxima sessió que es convoqui, per a la seva ratificació.” 
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació el decret, i és ratificat per unanimitat 
dels assistents. 
 
 
 2.11.- Decret núm. 3048/00 de data 16 de juny 
 
 “Vista la necessitat de tenir que cobrir el càrrec de Cap del Gabinet 
de l’Alcaldia, que està vacant com a conseqüència de l’acceptació de la 
renúncia presentada pel funcionari eventual designat senyor Jordi Parayre 
Soguero, 
 



 14

 Atès que la candidata per cobrir l’esmentat lloc de treball es la 
senyora Francisca Romero Casado, 
 
 Atès el que disposa l’article 104 de la Llei 7/1985 de 2 d’abril , 
Reguladora de les Bases del Règim Local, en concordança amb l’article 311 de 
la Llei 8/1987, de 15 d’abril, Municipal i de Règim Local de Catalunya, i amb 
l’article 9 del Reglament de Personal al Servei de les Entitats Locals de 
Catalunya, aprovant pel Decret 214/1990, de 30 de juliol, és competència 
d’aquesta Alcaldia el nomenament de les persones que hagin d’ocupar els llocs 
de personal eventual creats pel Ple de la Corporació, 
 
 Atès que existeix consignació suficient a la partida 21111B011000, 
 
 Per tot això, en exercici de les competències que m’han sigut 
conferides en virtut de la delegació efectuada per l’Alcaldia d’aquest 
Ajuntament,  mitjançant Decret número 3558/99, de data 15 de juliol de 1999 
 

HE RESOLT  
 

 Primer.- Nomenar a la senyora Francisca Romero Casado 
funcionària eventual perquè cobreixi el càrrec de Cap del Gabinet de la 
Alcaldia, amb efectes 19 de juny de 2000 i amb una retribució anyal de  
7.130.084 pessetes. 
 
 Segon.-  Establir per l’esmentat lloc de treball la dedicació i 
descripció que consta en els punts primer, segon i tercer de la part dispositiva 
de l’acord plenari de 15 de juliol de 1999, per qual es va aprovar la relació de 
llocs de treball del personal eventual d’aquesta Corporació. 
 
 Tercer.- Notificar aquest Decret a la interessada, així com al 
Departament de Recursos Humans d’aquest Ajuntament, pel seu coneixement 
i efectes.  
 

Quart.- Donar compte d’aquest Decret al Ple de l’Ajuntament en la 
pròxima sessió. 

 
Cinquè.- Publicar aquest nomenament en el Butlletí Oficial de la 

Província i en el Butlletí d’Informació Municipal, en compliment del que 
estableix l’article 104 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les Bases 
de Règim Local, així com en el Diari Oficial de la Generalitat de Catalunya, en 
els termes exigits per l’article 10 del Reglament de personal al Servei de les 
Entitats Locals de Catalunya.” 
 
 
 Seguidament pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i 
Comunicació, per manifestar que estava vacant el lloc de treball de Cap de 
Gabinet de l’Alcaldia i es procedeix a cobrir-ho amb el nomenament de la Sra. 
Francisca Romero. 
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 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 2.12.- Decret núm. 3193/00 de data 21 de juny 
 
 “Vist l’informe del Departament Tècnic d’Esports pel qual planteja la 
necessitat de contractar determinat personal per cobrir el servei de 
manteniment i vigilància de la Piscina Municipal de Can Mercader, durant la 
temporada d’Estiu de 2000, del dia 13 de juny de 2000 al 3 de setembre de 
2000. 
 
 Atès que existeix consignació pressupostària suficient en la partida 
21452B013100 per atendre el cost de les esmentades contractacions. 
 
 Vista així mateix l’acta del Tribunal que va jutjar la convocatòria per 
establir l’ordre de preferència per a la contractació de personal subaltern per 
cobrir interinament places vacants, atendre substitucions de personal, o 
cobrir serveis determinats de caràcter temporal, de data vuit d’octubre de 
1998.  
 
 Atès que segons l’informe del Departament d’Organització i 
Recursos Humans, s’ha respectat l’ordre establert en l’esmentada 
convocatòria, a l’hora de realitzar l’oferta de treball, havent-se arribat al final 
de la llista de persones que van superar les proves, i realitzant-se la 
contractació de diferents treballadors amb la categoria de subaltern. 
 
 Atès que resta pendent de contractació un lloc de treball de 
subaltern, que ha de realitzar funcions de caixera, que requereix un cert 
coneixement de les funcions encomanades, i ha d’estar a càrrec comptabilitat 
de la recaptació diària de les Piscines. 
 
 Atès que la senyora Concepción Daza Jaimez, va ser contractada  
per l’esmentada funció en la temporada de Piscines de 1999, realitzant el 
treball de forma satisfactòria, i que te els coneixements i l’experiència 
necessària. 
 
 Atès el que disposen els articles 16,20,22 i 94 del Reglament de 
Personal al Servei de les Entitats Locals, així com el que disposa el Reial 
Decret 2720, de 18 de desembre de 1998. 
 
 Aquesta Tinència d’Alcaldia de Règim Interior i Governació, fent ús 
de les atribucions que li confereix el Decret número 3336/1995, de 27 de juny 
de 1995 
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HE RESOLT 
 

 Primer.- Declarar raons d’urgència per contractar temporalment a 
la senyora Concepción Daza Jaimez, com a Subaltern pel servei de Piscines 
d’Estiu de Can Mercader amb funcions de caixera. 
 
 Segon.- Autoritzar la contractació laboral temporal per Obra i 
Servei Determinat a l’empara del R.D. 2720/98, de la senyora Concepción 
Daza Jaimez, pels període del 13 de juny de 2000 al 3 de setembre de 2000, 
per la prestació de serveis com a subaltern, a la Piscina de Can Mercader per 
la temporada d’estiu de 2000. 
 
 Tercer.- Assignar a l’esmentada empleada les retribucions 
corresponents als llocs de treball de Subaltern, d’acord amb les vigents taules 
salarials, aprovades per aquesta Corporació, en virtut dels acords assolits amb 
la representació del personal i les disposicions legals vigents. 
 
 Quart.- Comunicar la present resolució a la interessada, al seu 
Cap, al Representant del Comitè i al Departament d’Organització i Recursos 
Humans als efectes adients.  
 
 Cinquè.- Donar compte de la present resolució al Ple, en la propera 
sessió que se celebri. 
 
 Sisè.- Publicar la present contractació en el Butlletí Oficial de la 
Província i Diari Oficial de la Generalitat de conformitat al que preveu la 
normativa vigent.” 
 
 El senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-Delegat de la 
Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació, manifesta que l’acord 
té per objecte el nomenament d’una persona que ja ha fet altres anys aquesta 
tasca, per cobrir les tasques de subaltern de la piscina durant l’estiu. 
 
 Després d'això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 3.- Ratificar les resolucions de la Presidència de l’Institut 
Municipal d’Educació,  que a continuació es relacionen. 
 
 En primer lloc,  per la Secretària General es manifesta que el 
número de les resolucions estan erròniament transcrits a l’Ordre del Dia, ja 
que són els núm. 170 i 171, respectivament. 
 
 3.1.- Resolució núm. 170/00 de data 16 de juny 
 
 “Vist l’acord del Ple Municipal de data 26 de maig de 1994, pel qual 
es va aprovar la signatura d’un conveni entre l’Ajuntament de Cornellà i 
l’Associació de Pares del Col·legi Públic Abat Oliba, relatiu a la cessió a 
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aquesta Associació de l’ús de dues aules de l’esmentat centre per prestar el 
servei de l’Escola Bressol Edelweis, i al qual es regula així mateix la 
col·laboració de l’Institut Municipal d’Educació en la prestació d’aquest servei. 
 
 Atès que l’esmentat conveni estableix quant a la seva vigència, 
clàusula setena, la possibilitat de pròrroga automàtica de l’acord per curs 
escolar, llevat denuncia per alguna de les part signats. 
 
 Atès que és voluntat d’aquest Ajuntament assumir la titularitat de 
l’Escola Bressol Edelweis a partir del proper curs escolar 2000/2001. 
 

En ús de les atribucions que tinc encomanades per la legislació vigent i 
les que m’atorguen els Estatuts de l’Institut Municipal d’Educació 
 

HE  RESOLT 
 
 Primer.- Denunciar el conveni subscrit entre l’Ajuntament de 
Cornellà i l’Associació de Pares del Col·legi Públic Abat Oliba en data 20 de 
maig de 1994, relatiu a la cessió de l’ús de dues aules de l’esmentat centre per 
prestar el servei de l’Escola Bressol Edelweis, el qual va ser aprovat pel Ple 
Municipal de data 26 de maig de 1994. 
 
 Segon.- Deixar sense efectes l’esmentat conveni, amb efectes de l’1 
de setembre de 2000. 
 
 Tercer.- Elevar el present acord al  Ple de l’Ajuntament de Cornellà 
per la seva ratificació. 
 
 Quart.- Comunicar aquest acord a l’AMPA del CEIP ABAT OLIBA 
per al seu coneixement. 
 
 
 A continuació la senyora Cristina Gasull Martínez, com a Regidora-
Delegada de l'Àrea d'Educació, manifesta que  en el mes de maig de l’any 1994 
el Ple va cedir un espai del col·legi Abad Oliva a la seva APA,  del qual havíem 
demanat anteriorment a la Generalitat que es desafectés l’ús. Ens van 
notificar durant el mes d’abril del  1994 que la desafectació, i, per tant, al mes 
següent es va aprovar al Ple el conveni signat perquè l’APA de l’Abad Oliva 
pogués fer ús d’aquest espai per posar en funcionament l’Escola bressol 
Edelweis. 
 
 Amb la voluntat de què aquesta escola sigui de titularitat municipal 
a partir del setembre de l’any 2000,  ara procedeix donar per tancat aquest 
conveni dins dels terminis que el propi el conveni marcava. 
 
 Tot seguit se sotmet a votació la resolució, i és ratificada per 
unanimitat dels assistents. 
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 3.2.- Resolució núm. 171/00 de data 16 de juny 
 
 
 “Vist el pre-acord subscrit amb la representació del personal de 
l’Institut Municipal d’Educació, pel qual es dona resolució a la demanda del 
personal de l’Escola Especial de Can Mercader, pel que fa a la percepció del 
“Plus de Analogia” que fa referència el conveni col·lectiu de treball de les 
Escoles d’Educació Especial corresponent als exercicis 1996-1997 i 1998, així 
com l’aplicació de l’increment salarial per l’exercici 2000 i el seguiment de 
l’aplicació del plus d’analogia per equiparació salarial amb el personal docent 
de la Generalitat de Catalunya, 
 
 Atès que l’esmentat pre-acord s’ajusta al que es va acordar per 
aquesta presidència en data 26 de octubre de 1999, en relació al procés per 
poder donar compliment als endarreriments anteriors a l’exercici 1999, 
 
 Atès el contingut de la resposta del Departament de Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya, en relació a la informació sol·licitada per 
aquest Institut, en relació al pagament dels nous costos salarials, 
 
 Atès que la partida pressupostaria del personal laboral de Can 
Mercader no disposa inicialment de la dotació econòmica per atendre el cost 
de l’acord esmentat, al ser superior la seva quantia a la previsió fixada 
inicialment, 
 
 Atès el contingut de l’informe emès pel Departament de Recursos 
Humans, 
 
 Aquesta Presidència de l’Institut Municipal d’Educació, fent ús de 
les atribucions que li confereix l’article 21 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril i els 
Estatuts de l’Institut, 
 

HA RESOLT 
 
 Primer.- Aprovar el pre-acord subscrit entre la representació del 
personal d’aquest Institut i la Tinència d’Alcaldia d’Interior, Comerç i 
Comunicació, que es fa referència a la part expositiva de la present resolució i 
procedir a donar-li compliment. 
 
 Segon.- Incoar el corresponent expedient de modificació de crèdits 
per poder donar compliment al que s’acorda en el punt anterior. 
 
 Tercer.- Ratificat el contingut de la present resolució al Consell de 
l’Institut Municipal d’Educació i Ple Municipal. 
 
 Quart.- Donar compte del contingut de la present resolució als 
interessats pel seu coneixement i efectes.” 
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 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President-
Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació, es 
manifesta que la resolució fa referència a un acord al qual va arribar la 
Conselleria d’Ensenyament amb els representants dels col·lectius de 
treballadors d’escoles especials. Aquest plus té per objecte una regularització  
de les retribucions del personal docent, fent un procés d’homologació amb la 
resta de personal  docent del Departament. 
 
 Nosaltres, l’any passat, vam actualitzar aquesta situació, i restava 
una part que eren els endarreriments. Això està lligat a un tema que hi havia 
de desplegar la Conselleria però que al final no ho van fer, de totes formes, 
vam fer una consulta per escrit  perquè, com sabeu, teníem un conveni signat 
amb la Conselleria segons el qual ens finança el personal i alguna cosa més de 
l’escola especial, i es van comprometre per escrit que no hi hauria cap 
problema si nosaltres procedíem a la finalització d’aquest procés. Per tant, es 
va pactar amb el personal  i aquesta resolució fa referència a l’aplicació 
d’increment salarial que els hi pertoca per aquest any.  
 
 
 Tot seguit se sotmet a votació la resolució, i és ratificada per 
unanimitat dels assistents. 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D’INTERIOR, COMERÇ I 
COMUNICACIÓ 
 
 
 4.- Aprovació de la rectificació  de l’Inventari Municipal de béns 
i drets de l’Ajuntament, corresponent a l’any 1999. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “El Ple de l’Ajuntament en sessió celebrada el 27 de maig  de 1999, 
va acordar aprovar la  rectificació  de l’Inventari Municipal de Béns  i  Drets 
d’aquest Ajuntament, corresponent als anys 1996, 1997 i 1998. 
  
 Atès que de conformitat al que disposen els articles 103 i 105 del 
Reglament de Patrimoni dels Ens Locals, cal procedir a la rectificació del 
Inventari corresponent a l’ any 1999. 
 
 Aquesta  Comissió Informativa de Règim Interior i Governació, 
proposa al Ple de l’Ajuntament, l’adopció dels següents 
  

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar la rectificació  de l’Inventari Municipal de Béns i 
Drets corresponents a l’ any 1999, integrat pels epígrafs corresponents a béns 
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immobles, drets reials, drets personals, drets revertibles, béns mobles,  i 
vehicles. 
 
 Segon.- Remetre còpia de la rectificació autoritzada per la 
Secretaria General de la Corporació, amb el vist i plau del President de la 
mateixa al Departament de Governació de la Generalitat, de conformitat amb 
allò que disposa l’article 105.3 del Reglament de Patrimoni dels Ens Locals. 
 
 Tercer.- Comunicar el present acord, juntament amb la còpia de la 
rectificació, als Departaments de Intervenció i Gestió Tributària. 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President- 
Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació,  es fa 
una explicació, manifestant que aquest és un document administratiu que 
incorpora totes aquelles adquisicions que s’han anat fent o actualitzant durant 
l’any 1999, i per tant incorpora totes aquelles coses que han estat donades 
d’alta o de baixa.  
 
 Ja vaig explicar l’altra dia que és un document que està a la vostra 
disposició sempre que vulgueu. 
 
 A continuació intervé la Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández, com a 
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que li agradaria que se li 
facilités el llistat de tots aquests béns de l’Ajuntament. Ja sé, indica que a la 
Comissió Informativa vas dir que era un totxo molt gros, però, suposo, que hi 
haurà alguna manera. 
 
 El Sr. Alcalde manifesta que està a la seva disposició per a 
consulta-ho tot el temps que sigui necessari. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 5.- Aprovació del Plec de Condicions Jurídico i Econòmiques-
Administratives, regulador de la concessió administrativa d’un terreny de 
propietat municipal a l’avinguda del Maresme/Mercuri, destinat a la 
construcció d’un hotel. 
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 DICTAMEN 
 
 
 “Vist el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
Administratives regulador de l’atorgament de la concessió administrativa de 
l’ús privatiu dels terrenys municipals situats a la cruïlla de l’avinguda del 
Maresme amb el carrer Mercuri, destinats a la construcció d’un hotel. 
 
 Vist així mateix l’ informe del Contractació-Patrimoni. 
 
 Aquesta Comissió Informativa de Interior, Comerç i Comunicació, 
proposa al ple de l’Ajuntament l’ adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Aprovar el Plec de Condicions Jurídiques i Econòmiques-
Administratives, que ha de regir l’atorgament de la concessió administrativa de 
l’ús privatiu dels terrenys municipals, situats a la cruïlla de l’avinguda del 
Maresme  amb el carrer  Mercuri, destinats a la construcció d’un hotel . 
 
 Segon.- Aprovar la convocatòria de concurs per l’adjudicació de la 
concessió esmentada. 
 
 Tercer.- Anunciar la licitació i sotmetre l’ esmentat Plec a exposició 
pública, de forma simultànea, durant un termini de 30 dies, mitjançant la 
inserció del corresponents anuncis al Butlletí Oficial de la Província i Diari 
Oficial de la Generalitat, a efectes de possibles reclamacions. 
 
 En cas de produir-se reclamacions contra el Plec de Condicions la 
licitació s’ajornarà quant resulti necessari.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President- 
Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació es fa una 
explicació manifestant que una vegada finalitzat tot el procediment el terreny 
urbanístic per aconseguir que es pogués destinar a aquest ús s’aprova el Plec 
de Condicions, el qual és semblant al que vam aprovar per l’hotel de la fira, si 
bé amb diferències substancials pel que fa al cànon, i la categoria de l’hotel. 
 
 Es planteja ara un hotel amb una categoria mínima de quatre 
estrelles, i un termini de concessió de cinquanta anys, i amb les mateixes 
condicions de valoració tipus de construcció, i de reurbanització de l’entorn 
que l’altre. Quant al tema econòmic, surt amb un cànon de quaranta milions 
de pessetes anuals. 
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 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 6.- Aprovació de la modificació de la plantilla de personal 
d’aquest Ajuntament per l’exercici 2000. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de la plantilla de personal als 
efectes de augmentar els recursos humans destinats a les àrees serveis de 
biblioteca i via pública, manteniment i serveis, per poder donar una millor 
qualitat en el serveis que s’ofereixen als ciutadans i ciutadanes, i poder ofertar 
un lloc de treball a persones minusvàlides que per les seves característiques 
pot ser perfectament desenvolupat per persones amb una minusvalia superior 
al 33 %.  
 
 Atès el contingut de l’informe - proposta emes pel departament de 
recursos humans, el qual empara la  modificació de la plantilla del personal, 
 
 Atès així mateix el que preveu l’article 27, 36 i següents del 
Reglament del Personal al Servei de les Entitats Locals en relació a la 
possibilitat de modificar la plantilla anyal de personal així com la seva 
estructura i organització, 
 
 Atès que el l’Ajuntament Ple es l’òrgan municipal competent per 
aprovar la modificació de la plantilla de personal així com determinar els llocs 
de treball dels funcionaris d’acord amb el que preveu l’article 22 de la llei 
7/1985 de 2 d’abril i l’article 35 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals, 
 
 El president de la comissió informativa d’interior, comerç i 
comunicació proposa al ple municipal l’adopció del següent  
 

ACORD 
 
 Primer.- Modificar la plantilla de personal d’aquest Ajuntament per 
l’exercici 2000, en els sentits que tot seguit s’indiquen; condicionant-se la seva 
eficàcia a la modificació de crèdits que s’ha de realitzar entre partides del 
capítol I : 
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a) Personal funcionari. Sots Escala de Serveis Especials. 2.- Comeses 
Especials. Incorporar una plaça d’Auxiliar de Biblioteca al grup C, 
en lloc del grup D, restant fixat el nombre de places d’Auxiliar de 
Biblioteca en aquest grup en 5. 

 
b) Personal laboral.  

 
 
 1.- Creació de les següents places: 
 
Nombre Denominació   Grup professional 
 1 Auxiliar de Biblioteca Auxiliar  
 1 Inspector de Serveis Auxiliar 
 1 Telefonista - Informació Auxiliar 
 1 Oficial 1ª. Magatzem Personal oficis 
   
 
  2.- Suprimir les següents places: 
 
Nombre Denominació Grup professional 
 1 Oficia 1ª. Paleta Personal oficis  
 1 Oficial 1ª. Lampista Personal oficis 
       
   
per les raons que consten en la part expositiva, i de conformitat amb el que 
preveuen els articles 25, 27, 33, 36 i ss. del Reglament del Personal al Servei 
de les Entitats Locals.  
 
 Segon.- Publicar un extracte del present acord en el Butlletí Oficial 
de la Província i Diari Oficial de la Generalitat, en compliment del que preveu 
l’apartat segon de l’article 28 del Reglament del Personal al Servei de les 
Entitats Locals.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President- 
Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que és una modificació que ve donada 
per la supressió d’algunes places la qual cosa ens permet crear unes altres, 
fruit també d’algunes reflexions que ja hem fet en aquest Ple. Les places que 
se suprimeixen són: un oficial 1ª de paleta i un altre oficial 1ª de lampista, i es 
planteja la creació de les següents places: 1 plaça d’auxiliar de biblioteca per 
reforçar una mica més el servei de biblioteca, aconseguint una ampliació de 
l’horari, d’atenció al públic. Una plaça d’inspector de serveis, per a millorar el 
control de les companyies de serveis, i una plaça d’oficial 1ª de magatzem que 
és fruit també d’un tema de promoció interna. 
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 I, com l’altra dia explicava, es  crea una nova plaça, perquè fem un 
canvi a la plantilla, és una plaça laboral de telefonista-informació a cobrir per 
personal que tingui un cert grau de minusvalia, i és fruit, també, d’un acord 
que hem fet amb l’ONCE. Ja s’ha posat en marxa el procés de selecció, i s’han 
presentat cinc persones. 
 
 L’acord que hi ha amb l’ONCE preveu que l’adaptació de la central 
de telèfons, pel personal que és cec, es farà a càrrec dels seus pressupostos i 
participaran també en el procés de selecció, dins del tribunal. 
 
 A continuació intervé la Sra. Mª Isabel Espinosa Fernández com a 
Portaveu del Grup Municipal del PP, per manifestar que, pel que ha entès, el 
nombre de places  no s’amplia, sinó que es fa un canvi, o no?. Indica, així 
mateix que li agradaria que se li passés el nombre exacte de funcionaris que hi 
ha a l’Ajuntament. Contestant al respecte el senyor Antonio Balmón que 
s’enviarà a tots els grups la nova plantilla, com sempre ho fem quan 
s’actualitza la plantilla. 
 
  
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 7.- Demanar al Govern de l’Estat que mantingui l’actual 
regulació sobre horaris i obertures dels establiments comercials en dies 
festius. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vistes les mesures “lliberalitzadores” que el Govern de l’Estat està 
preparant respecte de la possible ampliació dels horaris comercials a 
diumenges i festius. 
 
 Atès que a partir de la promulgació de la Llei 2/1996, sobre horaris 
comercials, s’han transferit a les comunitats autònomes les competències per 
tal de desenvolupar un marc legal que reguli l’obertura dels establiments 
comercials en diumenges i dies festius. 
 
 Vist que la Generalitat de Catalunya ha promulgat les seves pròpies 
normatives, disposant a Catalunya l’obertura dels establiments comercials en 
un màxim de 8 diumenges i festius. 
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 Atès que l’obertura dels establiments comercials més dies festius, 
tal com preveu el Govern de l’Estat, a banda d’entrar en el que són 
competències transferides a les comunitats autònomes, posaria en perill la 
competitivitat del petit i mitjà comerç, que tindria dificultats a poder mantenir 
l’horari normal d’obertura en dies feiners, sumant-hi, a més, els festius. 
 
 Vista que la mesura no sembla que estigui basada en cap demanda 
ni necessitat social, si tenim en compte que, segons enquestes elaborades  pel 
Centre d’Investigacions Sociològiques, l’actual marc regulador dels horaris 
comercials satisfà majoritàriament les necessitats dels consumidors. 
 
 Atès que des de la perspectiva d’una ciutat com la nostra, on el 
comerç forma part indiscutible dels seus elements diferenciadors, en què el 
consistori s’ha mostrat reiteradament i per unanimitat a favor del comerç de 
proximitat i que compta amb un sector estructurat i organitzat. 
 
 El President de la comissió informativa d’interior, comerç i 
comunicació proposa al ple municipal l’adopció del següents acords 

                                        
ACORD 

 
 Primer.-  Demanar al Govern de l’Estat que mantingui l’actual 
regulació sobre horaris i obertures dels establiments comercials en dies 
festius, que respecti les competències transferides a la Generalitat de 
Catalunya  i que qualsevol altre mesura encaminada a variar l’actual marc es 
prengui amb el màxim consens polític, institucional i social. 
 
 Segon.- Instar a  la Generalitat de Catalunya perquè en relació a les 
seves competències mantingui l’actual situació independentment de les 
possibles mesures que adopti el Govern de l’Estat 
 
 Tercer.- Traslladar el present acord al Conseller de Comerç, 
Indústria i Turisme de la Generalitat de Catalunya, al President del Govern de 
l’Estat, als grups polítics del Parlament de Catalunya i a les Associacions de 
Comerciants i Venedors de Cornellà.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Antonio Balmón Arévalo, com a President- 
Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i Comunicació  es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que és una mica impossible aconseguir  
això, sobretot, perquè aquesta tarda es ratificaven al Congrés dels Diputats les 
mesures que va aprovar el Consell de Ministres el passat divendres. De totes 
formes, nosaltres, i això ja ho vaig explicar en la Comissió Informativa i en la 
Junta de Portaveus, hem portat aquesta iniciativa perquè  tot el col·lectiu de 
comerciants de la ciutat, va presentar un escrit a l’Ajuntament dient que 
estan, no tan sols preocupats, per una possibilitat, que avui no és una 
possibilitat sinó que és una realitat, i estàvem preocupats pel que això 
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suposaria dins de la situació del petit comerç de la ciutat. I, sobretot, en un 
moment en què ja s’estan portant endavant algunes conclusions que es van 
preveure dins del Pla d’orientació d’establiments comercials, en el qual, en cap 
moment es plantejava un increment de l’horari o un increment de les 
obertures dels dies festius i, per tant, també hi ha incoherència en tot aquest 
procés que es va portar endavant i que va ser aprovat per unanimitat per tots 
els Grups Municipals i que ha estat aprovat definitivament pel Departament 
d’Indústria, Comerç i Turisme de la Generalitat.  
 
 Aleshores, continua manifestant el Sr. Balmón,  nosaltres vàrem 
considerar que era necessari portar aquesta reflexió, i més que una reflexió 
una posició del Ple Municipal, i, és per això que plantegem aquesta Moció, 
perquè hem vist que al final, s’ha ampliat l’horari, han passat de 72 hores a 90 
hores i hem vist que ha passat d’un mínim de 8 dies a 12 els festius. Nosaltres 
creiem que aquesta mesura no està basada en cap tipus de demanda o  
necessitat social. Creiem, a més a més, que vist que la  Generalitat de 
Catalunya té competències transferides sobre aquest tema, que la postura que 
ha pres el Govern de l’Estat va en contra de les competències que en aquest 
moment tenen moltes comunitats autònomes. 
 
 Per tant, com creiem que aquesta situació pot dificultar molt més 
aquesta reanimació o dinamització i la modernització del comerç local, hem 
plantejat uns acords que creiem que tampoc són agressius, i, en tot cas, 
demanem al Govern de l’Estat que mantingui l’actual regulació i que respecti 
les competències transferides a la Generalitat de Catalunya. També sol·licitem 
que qualsevol mesura que es posi en marxa  sigui feta amb el màxim consens, 
sobretot polític i institucional, però també social perquè aquí hi ha moltes 
parts afectades i sembla ser que només s’ha tingut en compte una d’elles. 
 
 I, per altra banda, instem a la Generalitat de Catalunya a què, en 
relació amb les seves competències, mantingui l’actual situació 
independentment de les possibles mesures que adopti el Govern de l’Estat. Per 
tant, i en coherència amb tot el procés que portem dins de la ciutat, hem de 
donar suport a la petició que han fet totes les entitats i associacions 
comercials d’aquesta ciutat. 
 
 A continuació intervé el Sr. Ignacio Flórez Barrón, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’EUiA, per manifestar que com ja havíem parlat en la 
Junta de Portaveus, nosaltres donem tot el suport a aquesta Moció i volem 
manifestar el nostre rebuig a aquest tipus de mesures que s’han pres per part 
del Govern de l’Estat, i també tot el suport al petit comerç que és qui patirà les 
conseqüències reals d’aquestes mesures. Ja havíem expressat que estàvem 
totalment en contra d’aquesta mesura, i penso que aquest Ple Municipal 
també ho està com ho demostra amb aquesta Moció. I no ha de quedar només 
això, en penso que els comerciants, segurament, a nivell de l’Estat, o com a 
mínim a Catalunya, es mouran i faran coses, i penso que, des d’aquest Ple, se 
li ha de donar tot el suport a això, perquè, si no es canvia, que tingui almenys 
un ressò de rebuig total a aquest tipus de mesures. 
 



 27

 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma, per manifestar que el seu Grup ja va comunicar el 
suport a la Moció. Entenem, assenyala, que el Govern de Catalunya hauria de 
plantejar si més no, hauria d’estudiar plantejar un recurs al Tribunal 
Constitucional. I, en la línia que expressa el company d’EUiA, creiem que 
l’Ajuntament hauria de donar suport a un tipus de mobilització que s’adeqüés 
a les maneres de fer i de ser del petit comerç a la ciutat, però que no pot 
acabar tot amb un simple pronunciament institucional, perquè es considera 
que és un atemptat no solament a les llibertats que regula l’Estatut, sinó que, 
a més a més, és un atemptat econòmic de primer ordre. De manera que, per 
una banda, caldria fer pressió a través dels Grups del Parlament, perquè a la 
vegada pressionin al Govern de cara a plantejar un recurs, i, en segon lloc,  
col·laborar a tirar endavant una certa mobilització.          
 
 Acte seguit pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de CiU, 
senyor Nèstor Artís i Villena, per manifestar que el seu Grup també està en 
contra d’aquestes mesures liberalitzadores del comerç i que,  avui, al Congrés 
del Diputats quan s’estaven debatent aquestes mesures, el nostre Grup, ha 
votat en contra. Esperem que realment respectin les competències que el 
Govern de la Generalitat té en comerç i que no arribin a portar-se a terme. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que ha de 
reconèixer que, des d’un principi, aquest tema va tocar la seva fibra de 
comerciant i que ha de dir que per coherència política no s’adherirà a això, i el 
comerç de Cornellà sap que ha comptat i pot comptar amb el Partit Popular. 
 
 Demanant les opinions de molts comerciants, d’alguns d’ells que 
d’altres no, he anat lentament canviant d’opinió encara que, des d’un principi, 
aquesta idea a mi tampoc m’ha agradat com a comerciant. Hi ha un proverbi 
que diu que “a rio revuelto garancia de pescadores”, i, això és el que observo 
avui aquí. Aquesta unanimitat que veig en el Consistori m’agradaria que 
hagués estat fa uns anys, quan aquí es van implantar les dues àrees 
comercials, gràcies a les quals molts comerciants de Cornellà, inclosa jo, 
vàrem tenir que baixar les persianes. 
 
 Aquestes àrees comercials, continua manifestant la Sra. Espinosa, 
són les que, d’alguna manera, ja han marcat pauta i horaris, no ens 
enganyem, perquè obren fins a les deu de la nit, i en vigílies de festa fins molt 
tard. Aleshores tenim uns usuaris que no compren en el petit comerç, però sí 
compren a l’Eroski i al Corte Inglés. És evident que les costums de la nostra 
societat estan canviant i si els comerciants no ens adaptem a elles, perquè jo, 
malgrat dedicar-me ara als serveis, em continuo sentint comerciant, els petits 
comerços que no s’adaptin perdrem quotes de venda, perquè no ens oblidem 
que la incorporació de la dona al treball, que en la nostra societat tant 
reivindiquem, fa que no puguem anar a comprar a certes hores, i que les 
parelles monoparentals que tampoc tenen temps per anar a comprar, també 
aprofitin aquests horaris.  
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 A Madrid, continua indicant la Sra. Espinosa, ens diu el Sr. Balmón 
que no hi ha estudis fets. Doncs jo li dic que sí, que aquests dies m’he 
preocupat de buscar en què s’ha basat el Govern per fer això, perquè és obvi 
que quan el Govern fa una mesura, i haig de dir aquí, que la majoria dels 
afiliats, ja no els votants, sinó els afiliats, i la gent de base com jo del Partit 
Popular, la majoria, el 80%, m’atreviria a dir que som comerciants i jo encara 
no he vist a cap govern que legisli o faci quelcom en contra de la seva pròpia 
gent. Tinc unes petites dades, suposo que ells tenen moltes més, i abans un 
55% eren contraris a la llibertat i un 45 favorable, o sigui perdíem per dos 
punts. En 1999, els contraris són els 42% i els partidaris de la llibertat 
d’horaris el 47%.  
 
 A la Comunitat de Madrid, més alliberada en aquest període, 1996-
2000 s’ha constatat que els hipermercats han perdut el 4,1% de la quota de 
mercat, o sigui que han baixat en vendes, i que el comerç petit ha pujat. 
Aquestes mateixes enquestes ens estan dient que amb aquestes mesures el 
Govern allò que pretén, entre d’altres coses, és incrementar els llocs de treball. 
Hi ha també unes enquestes del període de 1994-1999, quant al creixement de 
l’ocupació del conjunt de l’economia que fou de 17,8 punts davant d’un 11,1 
dels punts del comerç minorista, i en el període 1987-1991, sense restricció 
d’horaris, el creixement de l’ocupació  en tota l’economia ha estat de 9,8 punts 
davant l’11,2 del comerç minorista. 
 
 Haig de dir també, pel que fa al que estem demanant a la 
Generalitat, que la llibertat de horaris afecta a l’activitat econòmica general del 
país i l’article 149.13 de la Constitució estableix que l’Estat té competència 
exclusiva en matèria de bases i coordinació de la planificació general de 
l’activitat econòmica. Dit això, crec que està  exposat tot el que el Partit 
Popular de Cornellà pensa, i que hem de donar un pas. És evident que sempre 
som els petits els que hem d’assumir el sacrifici, però és evident que aquesta 
Llei no ve tampoc de l’època del Partit Popular. Si és que no estic mal 
informada, aquesta Llei es va fer al 1996, quan encara estaven governant 
vostès i que preveia la revisió, em sembla que en 4 o 5 anys. No la he llegit 
molt, però se m’ha dit que aquesta Llei preveia que s’havia de revisar per 
obligació. O sigui que aquesta és la posició i ho lamento perquè, com dic, soc 
una de les sofertes comerciants que ha patit els horaris i els seguirà sofrint. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Alberto García Llorente, per manifestar que, després de les 
intervencions dels seus companys, doncs la veritat és que des del seu Grup, 
això de Madrid no l’importa i les estadístiques tampoc l’interessen, perquè 
realment, el que un Grup Municipal d’un Municipi ha de mirar és pel Municipi 
no pel que passa a Madrid, Guadalajara o a altres punts d’Espanya. Nosaltres 
donarem suport clarament envers la Moció que s’ha presentat en contra de la 
Llei dels horaris comercials per diversos motius. El motiu principal és la poca 
igualtat que té el petit i mitjà comerç davant les grans superfícies que hi ha 
actualment aquí a Cornellà, i com a nosaltres, al Grup Mixt el que ens 
interessa és Cornellà, i no ens interessa la resta perquè s’ha de recordar a 
tothom que estem fent política municipal, no política nacional ni política 
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autonòmica, nosaltres votarem a favor d’aquesta Moció. I només, afegeix, fer 
una petita síntesi, recordar a la Sra. Espinosa que jo he estat militant del 
Partit Popular durant molts anys, i dir que el 80% de comerciants que són 
afiliats, la veritat és que és una mica erroni. 
 
 Acte seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, 
Sra. Carmen Romero, per manifestar que el seu Grup també donarà suport a 
aquesta Moció. En principi, i fonamentalment, perquè creiem que els termes 
de la Moció són els adequats, ja que realment el primer punt és el que situa la 
situació tal qual, perquè cap govern de qualsevol estat no pot deixar de banda 
o no respectar les competències transferides a un altre govern, al Govern de la 
Generalitat, en aquest cas. I, sobretot, el que no pot un Govern és fer una Llei 
sense tenir en compte tota la situació política, institucional i social. Crec que 
les dades que aportava la Sra. Espinosa poden tenir raó, però realment a allò 
que no obeeix aquesta Llei és a donar un millor servei als usuaris, el que està 
fent és bàsicament incitar el consum, i en uns determinats dies que són els 
dies que és “quan hi ha peles fresques” que són els primers diumenges de 
cada mes. Per tant, està molt clar que no va dirigit, ni molt menys a establir 
una flexibilització que beneficiï la feminització de la societat i del treball etc... 
etc..., que amb aquest argument hi podríem estar totalment a favor, però que 
no és amb aquesta mesura amb la qual es poden solucionar aquest problema. 
 
  Per tant, nosaltres creiem que el nostre compromís com altres 
Grups han dit, és amb la gent d’aquí de Cornellà, amb el petit comerç de 
Cornellà, i així ho hem manifestat sempre i, per tant, nosaltres estem 
totalment d’acord en donar suport a aquesta Moció. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Antonio Balmón Arévalo, 
com a President-Delegat de la Comissió Informativa d’Interior, Comerç i 
Comunicació, per, contestant a la Sra. Espinosa, manifestar que s’ha d’anar 
acostumant a què en aquest mandat, el seu Govern s’ha tret la careta i 
apareixerà amb el seu veritable rostre, és a dir, amb el que té. Ja han passat 
aquests quatre anys de camuflatge i va a aparèixer la veritable dreta que 
representa el govern del seu partit, i vagi acostumant-se perquè en aquells 
temes que afecten a aquesta ciutat, doncs vostè podrà fer-nos de Sr. Rato, 
però deixi els apunts i agafi el seu talant que ho fa millor, de veritat, hi ho fa 
millor perquè les coses són o sí o no, si està a favor es vota a favor, si està en 
contra, es vota en contra, no passa res, però no podem dibuixar-lo d’altra 
forma. 
 
 Ja vaig explicar l’altra dia que la voluntat política era no convertir 
aquest tema en una assumpte polític, i, per això, aquesta moció no la porta 
cap Grup Municipal sinó que és un acord que ve fonamentalment perquè els 
comerciants així m’ho han comentat en una trobada i vaig creure que era més 
oportú que fos un acord institucional i no pas de cap Grup  Polític. Haguéssim 
pogut tenir aquesta intenció,  i, a més, en aquest Ple ja parlarem d’aqueixes 
oportunitats que alguns utilitzen amb males arts. Per tant, fora d’apunts, si 
llegim l’estudi esmentat, l’estudi no parla de què la gent no estigui d’acord en 
què hi hagi llibertat d’horari, el que diu, és si és suficient, i la gent diu que sí, 
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que és suficient l’actual regulació del marc horari, i a aqueixa actual regulació 
del marc horari, el petit comerç ja s’ha acostumat. Li recordo que pot ser que 
la Unió de Consumidors estigui d’acord amb aquestes mesures, però també li 
recordo que els sindicats, que són una part important en el teixit social 
d’aquest país i amb una sensibilitat que pot representar també a molts 
consumidors, no estan d’acord amb aquest tipus de mesures, perquè 
evidentment, si el Corte Inglés  o el que sigui, tanca a les deu, ara podrà 
tancar a la una de la matinada, i veurem en quines condicions seran aquests 
contractes i en quines condicions laborals treballarà aquesta gent. Això és del 
que estem parlant, és a dir, el petit comerç de la ciutat no podrà estar obert 
fins a aqueixes hores. 
 
  Quant al tema d’augmentar els dies festius, si bé en algunes 
comunitats no passa res, en d’altres, com a Catalunya, és obvi que sense ànim 
de fer amb vostè un debat constitucional, són competències transferides, que 
té en aquest moment la Generalitat de Catalunya i que, a més, estan estudiant 
que ells són els que tenien el marge per a poder adoptar aquesta decisió i ha 
estat un altre organisme el que ha adoptat una decisió que creiem que no li 
corresponia.  
 
 Per tant, i en concret, creiem que la situació actual ja era suficient, 
és innecessari i que, de totes formes, com diu la moció, s’ha de buscar el 
consens, que ho busquin i si ho troben perfecte. 
          
 A continuació pren de nou la paraula la Portaveu del Grup 
Municipal del PP, Sra. Espinosa per contestar al Sr. Balmón, manifestant que 
com va a ser la nit molt llarga, i jo li comentava abans al Sr. Morlanes que si 
no ens donen canya en el Ple, doncs no em vaig a gust, només vaig a contestar 
a dues coses. Primer que espero i desitjo que el meu Govern es tregui la careta 
però que no tregui la que va treure el seu, només desitjo això, que al llarg dels 
anys la careta que tregui, que no l’han tret encara, ha demostrat que és 
bastant més social i que ha mantingut bastants més acords amb els sindicats 
que vostès, encara no ha tingut cap vaga general com la han tingut vostès, i 
espero i desitjo que a pesar de les caretes, sigui la que sigui no tregui la que 
sobretot en els darrers anys va treure el seu. Aleshores, li prometo que si treu 
aqueixa careta, Isabel Espinosa deixa la política, això era per contestar-li.  
             
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents, amb el vot en contra de la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE PLANIFICACIÓ, ECONO-
MIA I HISENDA 
 
 
 8.- Aprovació inicial de la modificació de crèdits núm. 21/00 
del Pressupost de l’Ajuntament mitjançant transferència de crèdit entre 
partides, crèdit extraordinari i suplement de crèdit amb càrrec al 
romanent de tresoreria. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vista la proposta de modificació de crèdits del Departament de 
Salut Pública, per suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria, 
per un import de 176.355,- pessetes, motivada per fer front a la “campanya de 
mosquits”. 
 
 Vista l’aprovació de l’aportació d’aquest Ajuntament al Pacte 
Industrial de la Regió Metropolitana de Barcelona per tal de finançar el Pla de 
Treball, per un import total de 779.200,- pessetes. 
 
 Vist l’informe del Cap del Departament Tècnic de Cultura, 
sol·licitant modificació de crèdit per transferència entre partides, per tal de 
completar els equips informàtics de les biblioteques amb l’adquisició 
d’impressores per part del Departament d’Informàtica, per import de 650.000,- 
pessetes. 
 
 Vist l’escrit de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis 
sol.licitant reconeixement de crèdit de les factures de l’empresa FECSA 
corresponent a desembre de 1998 per un import d’ 1.426.668,- pessetes, i 
exercici 1997 per import d’11.838.639,- pessetes. Així com modificació de 
crèdit per transferència entre partides per atendre despeses imprevistes de 
l’arranjament d’escultura a la Plaça Pau Picasso, per import de 4.000.000,-  de 
pessetes.   
 
 Vista la proposta de modificació de crèdit de l’Àrea de Via Pública, 
Manteniment i Serveis, per atendre les despeses de l’obra complementària de 
l’ordenació del carrer Rubio i Ors, per un pressupost d’execució de 
20.262.308,- pessetes. 
 
 Vist l’escrit de l’Institut Municipal d’Educació sol·licitant la creació 
d’una nova partida pressupostària, per tal de donar compliment a l’acord del 
Ple Municipal de fer socio-protector a l’Ajuntament, de l’Associació d’Amics de 
la Bressol, per un import de 50.000,- pessetes. 
  
 Atès el que estableixen els articles 158, 160 i 161 de la Llei 
39/1988, Reguladora de les Hisendes Locals, de 28 de desembre i els articles 
35, 36, 37, 40, 41 i 42 del R.D. 500/1990, de 20 d’abril. 
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 Atès el que estableixen els articles 14, 16 i 76.2 de les Bases 
d’Execució del Pressupost per a l’any 2000. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
  
El Ponent de l’Àrea de Planificació, Economia i Hisenda, vist el dictamen 
favorable de l’esmentada Comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció 
dels següents 

ACORDS    
 
 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits 21/00 
mitjançant crèdit extraordinari, transferència de crèdit i suplement de crèdit 
finançat amb càrrec al romanent de tresoreria, segons el següent detall: 
 
ESTAT DE DESPESES 

                                                                                               
Consignació                Consignació 

Partida Descripció   actual               Altes        Baixes               final  
 
 
75.911A0.46501 CONSELL COMARCAL BAIX LL. 4.200.000 176.355 ---- 4.376.355 
75.322C0.48907 PACTE INDUSTRIAL REGIÓ MET. 400.000 379.200 ---- 779.200 
61.451E0.62600 ADQ.IMPRESORES/PLA BIBLIOT. 650.000 ---- 650.000 0 
22.121B0.62601 INVERSIONS INFORMATICA 18.590.000 650.000 ---- 19.240.000 
12.432C0.2210001 SUBMINIST. LLUM EXTERIOR 110.000.000 11.838.639 ---- 121.838.639 
12.431B0.2210001 SUBMINIST.LLUM EDIFICIS 102.000.000 1.426.668 ---- 103.426.668 
12.432C0.21303 REP.ENLLUMENAT PÚBLIC 40.800.000 ---- 4.000.000 36.800.000 
13.511A0.21000 REP.VIES PÚBLIQUES 26.000.000 4.000.000 ---- 30.000.000 
42.422C0.48969 SUBV.ASSOC.AMICS ESC.BRES. 0 50.000 ---- 50.000 
14.511A0.6010422 OBRES COMPLEM.C/RUBIO I ORS 0 20.262.308 ---- 20.262.308 
               -------------- ------------- 
 TOTAL ..............................................  38.783.170 4.650.000 
 
 
 
 
ESTAT D’INGRESSOS 
 
                                         Previsió                      Previsió 
Partida Descripció                        inicial     Altes          Baixes             final 
 
 
71.87001 ROM.TRES.SUPL.CRÈDIT 331.137.099 13.820.862 ----- 344.957.961 
71.87000 ROM.TRES.CRÈDIT EXTRAORD. 93.589.210 20.312.308 ----- 113.901.518 
   ---------------- 
 TOTAL ...........................................  34.133.170 
 
  
 Segon.- Exposar al públic el present acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988 de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President- 
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda,  es fa 
una explicació del dictamen, manifestant que se sotmet a consideració del 
plenari la modificació de crèdit relativa a les obres del carrer Rubió i Ors, per 
un import de vint milions de pessetes, el qual s’ha hagut d’ampliar donat que 
quan es va liquidar l’exercici anterior el carrer no estava acabat, i ara que ja 
s’han acabat definitivament les obres, i que ja disposem de la factura definitiva 
del cost de l’acabament d’obres, s’ha de suplementar el preu de l’import 
d’aquestes obres del carrer Rubió i Ors. 
 
 Suplementar quatre milions de pessetes, en relació a temes actuats 
a les vies públiques i onze milions de pessetes relacionades amb un tema de 
subministrament de llum, que corresponen, no a un encariment del cost per 
augment de consum energètic, sinó que corresponen a una situació que 
s’havia generat a l’any 1997 amb Fecsa relativa a consums que no anaven 
mitjançant comptador, perquè eren escomeses directes, fetes per diferents 
procediments, per obres, o per altres necessitats que no es podien quantificar 
amb aquest títol. Per això es va haver de negociar amb Fecsa perquè ells 
demanaven un import superior i al final es va arribar a un acord que és el que 
ara es paga, i, a més, ja ha quedat també molt clar que es podrà fer ús 
d’escomeses sense que hagi els preceptius comptadors. 
  
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 9.- Aprovació inicial de la modificació de crèdit núm. 22/00 del 
Pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, per suplement de crèdit 
amb càrrec al romanent de tresoreria. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vista la Resolució de la Presidència de l’Institut Municipal 
d’Educació número 177/00, de data 20/06/00, de modificació de crèdits per 
suplement de crèdit amb càrrec al Romanent de Tresoreria per un import de 
3.500.000 pessetes. 
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 Atès el que estableix l’article 158 de la Llei 39/1988, de 28 de 
desembre, Reguladora de les Hisendes Locals i els articles 35,36 i 37 del R.D. 
500/90, de 20 d’abril. 
 
 Atès el que estableixen els articles 14 i 16.1.a) de les Bases 
d’Execució del Pressupost per al 2000. 
 
 Vist l’informe favorable de l’Interventor General. 
 
 El Ponent de la Comissió de Planificació, Economia i Hisenda, vist el 
dictamen favorable de l’esmentada comissió, proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Aprovar l’expedient de modificació de crèdits número 4/00 
del Pressupost de l’Institut Municipal d’Educació, per suplement de crèdit 
finançat amb càrrec al Romanent de Tresoreria, segons el següent detall 
 
ESTAT DE DESPESES 
 
                                                       Consignació                Consignació 

Partida                 Descripció                                    inicial           Altes         Baixes      final    
 

49.423D0.13000 LABORAL/ESC.EDUC.ESPECIAL 41.167.000 3.500.000 ---- 44.667.000 

 

 

 

ESTAT D’INGRESSOS  
 

                                                                 Previsió                                       Previsió 

Partida Descripció                                inicial       Altes        Baixes            final  
  

 

49.87001  ROMANENT TRESORERIA SUPL.CREDIT 0 3.500.000 --- 3.500.000 

 
 Segon.- Exposar al públic el pressent acord en els termes establerts 
en l’article 150 de la Llei 39/1988, de 28 de desembre, Reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 Tercer.- El present acord s’entendrà definitiu si en el termini 
d’exposició pública no hi ha reclamació contra el mateix.”  
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
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 Per part del senyor Ramon Salabert Parramon, com a President- 
Delegat de la Comissió Informativa de Planificació, Economia i Hisenda es fa 
una explicació del dictamen, manifestant  que l’acord té per objecte donar un 
alta de tres milions i mig de pessetes que van destinades a finançar una 
contractació laboral a l’Escola d’Educació Especial amb càrrec a romanent de 
tresoreria. L’Institut Municipal d’Educació, com sabeu, porta comptabilitat i 
pressupost autònom.     
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 
PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA D'OBRES, URBANISME, 
MANTENIMENT, SERVEIS I MEDI AMBIENT 
 
 
 10.- Exposar al públic en aplicació de l’article 125 del 
Reglament de Planejament urbanístic la modificació puntual del Pla 
General Metropolità, de les qualificacions urbanístiques de dues parcel·les 
situades al Polígon I del Pla Parcial Almeda.  
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del projecte de  Modificació 
puntual del Planejament General Metropolità de 14 de juliol de 1976 de dues 
parcel·les situades al Polígon I del Pla Parcial Almeda, de Cornellà de 
Llobregat. 
 
 Atès l’informe emes per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
Habitatge i Infraestructures, de data juny de 2000, mitjançant el qual posa de 
manifest que: 
  

“1.- L’expedient de Criteris Previs proposa la permuta de les 
qualificacions urbanístiques de dues parcel·les de propietat pública, 
una qualificada pel PGM-76 com a industrial, subzona mitjana 
indústria, (finca de Can Manso) i l’altre d’equipaments de nova 
creació a nivell local  (illa delimitada pels carrers Progrés, Mig i 
Maresme). 

 
2.- L’objectiu de la modificació es, per un costat, la reutilització i 

rehabilitació de la masia denominada Can Manso i el seu entorn 
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(inclosa en el Pla especial de protecció del patrimoni històric-artístic 
de Cornellà de Llobregat), i per un altre, la relocalització d’activitats 
industrials actualment situades en emplaçaments inadequats. 

 
3.- Dels 7.837 m2 de superfície de Can Manso, 1355 m2 (edifici existent 

més ampliacions d’acord al PEPPA) es mantindran com a industrial 
i els 6483 m2 restants passaran a ser  sòl d’equipaments. 
Paral·lelament a l’illa delimitada pels carrers Progrés, carretera del 
Mig i Maresme, de superfície 21.500 m2, passarà a ser sòl 
industrial 6.000 m2, mantenint com a equipaments la resta. 

 
 La Modificació proposada no afecta al sistema general 
d’equipaments, només es realitza una relocalització, per tant, es evident, que 
no té cap incidència en l’ordenació general establerta pel PGM”. 
 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures. 
 
 Atesos els articles 125 del Reglament de Planejament  Urbanístic 1 
56 del Decret Legislatiu 1/90  , de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, i demés disposicions 
concordants i d’aplicació. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
  
     ACORDS  
 
 Primer.- Exposar al públic en aplicació  de l’article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, el projecte  de  Modificació puntual del 
Planejament General Metropolità de 14 de juliol de 1976 de dues parcel·les 
situades al Polígon I del Pla Parcial Almeda, de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.- Ordenar la publicació del present acord en el B.O.P, i en un 
dels diaris de major difusió de la província per un període de trenta dies, als 
efectes de que durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el 
seu cas, d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars. 
 
 Tercer.- Notificar el present els interessats pel seu coneixement i 
efectes.” 
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 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que aquest és el primer pas d’un conjunt que haurem 
de fer per a donar compliment a un acord al que l’Ajuntament ha arribat amb 
l’empresa d’àrids en el terme del Prat, però pràcticament dins de Cornellà, al 
costat del parc de Riera, i que consisteix en el seu tancament i la facilitació, 
per part de l’Ajuntament, d’una parcel·la amb qualificació industrial, per fer 
les seves activitats en naus tancades i sense que suposi una contaminació 
paisatgística com en aquest moment suposa.  
 
 A la vegada aprofitarem i matarem dos pardals d’un tiro, en el sentit 
de què, com tothom sap, l’Ajuntament és propietari de la Masia Can Manso, 
que té la qualificació de 22 a.), és a dir, de sòl industrial. Tots i totes saben 
que la masia està inclosa en el Catàleg del Patrimoni de la ciutat, i 
conseqüentment és voluntat de l’Ajuntament qualificar l’entorn de la masia de 
zona verda perquè tingui assegurat el seu futur com element catalogat i, a la 
vegada, traspassar aqueixa qualificació d’industrial a una parcel·la que es 
troba al costat de la rotonda de la sortida Cornellà-Crta. del Mig i Cinturó 
Litoral la qual té la qualificació d’equipaments i, no obstant, és una parcel·la 
clarament  d’activitats, ja que és on està la deixalleria, el garden, etc, etc. 
D’aquesta forma aconseguirem quadrar les necessitats, els desigs i les 
possibilitats, i finalment l’Ajuntament cedirà el 50% de la propietat de la finca 
que són en aquests moments 71.000 m2., per en el futur conjuntament amb 
una empresa fer un desenvolupament acord amb els objectius de la nostra 
ciutat i amb l’objectiu de qualitat que ens hem marcat.      
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 11.- Exposar al públic en aplicació de l’article 125 del  
Reglament de Planejament urbanístic, la modificació puntual del Pla 
General Metropolità per el traçat del Trambaix. 
 
 DICTAMEN 
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 “Vist l’expedient incoat per a l’aprovació del projecte de  Modificació 
puntual del Planejament General Metropolità de 14 de juliol de 1976 a la 
carretera d’Esplugues en el tram comprés entre el carrer Lluís Muntades i 
l’avinguda de Can Cors, de Cornellà de Llobregat, redactat per l’Arquitecte 
Jose Antonio Marín Sánchez de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà 
de Cornellà de Llobregat.  
 
 Atès l’informe emes per la Cap del Departament Tècnic d’Urbanisme 
Habitatge i Infraestructures, de data 28 de juny de 2000, mitjançant el qual 
posa de manifest que: 
  

“1.- El Pla General Metropolità, de 14 de juliol de 1976, contemplava la 
construcció d’un túnel viari entre la “corba de Siemens” i la “ corba 
del Revolt Negre” per resoldre els problemes de barrera de la 
RENFE, amb un traçat molt similar al que es proposa en el 
document de modificació, però la construcció, a principis dels anys 
80, de l’estació de Cornellà de la línia V del Metro ha convertit en 
inviable aquell traçat del PGM/76. El traçat proposat pel Pla general 
hauria de discórrer a bastant profunditat i per això es mantenien 
les activitats industrials existents a la zona, tant al Nord del traçat 
dels FCCC com al Sud i les qualificava  com a Zona Industrial (clau 
22ª). 

 
 

2.- El traçat aprovat pel Trambaix amb la construcció de l’estació 
d’interconnexió entre aquest, la línia V del Metro i l’estació dels 
FFCC-Renfe, defineix un nou túnel vista la impossibilitat de 
mantenir el traçat del proposat pel PGM-76. El túnel en qüestió ja 
disposa dels estudis de viabilitat necessaris i forma part de les 
obres que acompanyen a la proposta guanyadora del Concurs per a 
la construcció del Trambaix, recentment adjudicada.  

 
 

3.- La Modificació del PGM que es proposa consisteix en la redifinició 
del traçat del túnel previst pel planejament i en conseqüència un 
reajustant de les qualificacions industrials de la zona i la redifinició 
de la xarxa viària adjacent, amb els objectius de ruptura de la 
barrera ferroviària i de la connectivitat entre barris. Això suposa 
una reducció del sòl actualment qualificat  com industrial i 
l’ampliació del qualificat com a viari. Les modificacions puntuals de 
les qualificacions urbanístiques son les següents: 

 
L’illa industrial situada al Nord del traçat de RENFE té actualment 
32.800 m2 qualificats com a Zona 22 a. Amb la modificació  
proposada passaria a tenir 6300 m2 qualificats com vial, 650 m2 
qualificats  com Industrial amb afectació del subsòl per al traçat del 
túnel i 25.850 m2 mantindrien la qualificació de sòl industrial 
sense limitacions. 
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La zona situada al Sud de RENFE, ja va ser objecte de Modificació  
puntual (sector Destraleta) i el present document recull íntegrament 
l’ordenació aprovada al sector amb dos ajustaments: a) s’amplia la 
qualificació de vial, a costa de la zona ferroviària, per tal d’acostar el 
futur carrer Destraleta a la sortida real del túnel i b) es redueix la 
zona ferroviària per ampliar la zona viària, necessària per a la 
ubicació dels accessos a la nova estació d’intercanvi. 

 
La modificació proposada no afecta al sistema viari bàsic establert  
pel PGM/76, sinó que el respecta en la seva totalitat, inclòs 
mantenint la previsió del túnel sota l’estació, el grafiat del qual en 
aquell, admet interpretacions variades sobre el seu caràcter 
normatiu. Tampoc afecta el sistema ferroviari, tant sols s’efectuen 
uns petits ajustaments dels seus límits per tal d’adequar-los a la 
realitat del territori. No afecta el sistema general d’equipaments 
comunitaris, afecta només a la zona industrial, que es redueix i es 
requalifica com a zona 5 i zona 22 a amb limitació d’ocupació. 

 
La modificació proposada es completament coherent amb la decisió 
de l’ATM relativa a la implantació del Trambaix i amb la solució de 
traçat finalment aprovat.” 

 
 Atès l’informe de la Cap del Departament Administratiu 
d’Urbanisme, Habitatge i Infraestructures. 
 
 Atesos els articles 125 del Reglament de Planejament  Urbanístic i 
56 del Decret Legislatiu 1/90  , de 12 de juliol, pel qual s’aprova la refosa dels 
textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística, i demés disposicions 
concordants i d’aplicació. 
  
 Atès el que disposa l’article 40 del Decret Legislatiu 1/90, de 12 de 
juliol , quant a la suspensió de llicències. 
 
 Vistos els articles 22 i 47 de la Llei Reguladora de les Bases del 
Règim Local, en la nova redacció donada als mateixos per la Llei 11/99, de 21 
d’abril, i els articles 50.2.c) i 112.3.k) de la Llei Municipal i de Règim Local 
8/87, de 15 d'abril, relatius a les competències atribuïdes al Ple de la 
Corporació Local, el President de la Comissió Informativa d’Obres, Urbanisme, 
Manteniment, Serveis i Medi Ambient, a proposta del Regidor Delegat de l’Àrea 
d’Urbanisme, Habitatge i Infrastructures  proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció 
dels següents 
  
     ACORDS  
 
 Primer.- Exposar al públic en aplicació  de l’article 125 del 
Reglament de Planejament Urbanístic, el projecte de  Modificació puntual del 
Planejament General Metropolità de 14 de juliol de 1976 a la carretera 
d’Esplugues en el tram comprés entre el carrer Lluís Muntades i l’avinguda de 
Can Cors, de Cornellà de Llobregat, redactat per l’Arquitecte Jose Antonio 
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Marín Sánchez de l’Empresa Municipal Desenvolupament Urbà de Cornellà de 
Llobregat.  
 
 Segon.- Ordenar la publicació del present acord en el B.O.P, i en un 
dels diaris de major difusió de la província per un període de trenta dies, als 
efectes de que durant aquest termini puguin formular-se suggeriments i, en el 
seu cas, d’altres alternatives de planejament, per Corporacions, Associacions i 
particulars. 
 
 Tercer.- Suspendre pel termini d’un any l’atorgament de llicències 
de parcel·lació, d’edificació i d’enderrocament en l’àmbit de la Modificació 
Puntual del Pla General Metropolità de 1976 objecte del present acord. 
 
 Quart.- Notificar el present els interessats pel seu coneixement i 
efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i 
Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, es fa una explicació del 
dictamen, manifestant que podríem dir allò de què “avui comencem una gran 
aventura” que ha de terminar amb una carretera d’Esplugues amb quaranta 
metres d’amplada, amb el tramvia circulant pel mig de la calçada, mantenint 
els mateixos carrils de trànsit, si així ho considera oportú la ciutat i amb 
voreres de a prop de 7,30 metres. Que, a més, continuarà amb l’eliminació del 
semicercle que fa la carretera d’Esplugues a l’alçada de la plaça de l’Església i 
que la carretera passarà en trinxeres i després soterrada entre la línia de la 
Renfe i del Metro, i amb ella passarà el trambaix apareguent davant de 
l’Eroski i eliminant aqueixa enorme cicatriu que ha tingut històricament la 
ciutat que constitueix, en part, la via del tren i, en part, el semicercle tan 
potent que constituïa la carretera d’Esplugues.  
 
  Avui aprovem l’exposició al públic del Planejament que crea el 
traçat d’aquest túnel i, en els propers mesos, arribarà tot un conjunt de 
planejament que ens portarà finalment a poder disposar d’aquesta carretera 
d’Esplugues molt més cívica i amb 40 metre d’amplada. Aprofitarem aquesta 
gran obra amb la que sofrirem fins a poder gaudir-la, possiblement dos anys i 
mig d’obres, per passar un nou col·lector que doni solucions al problema de 
pluvials que tenim en la carretera d’Esplugues  i que ve del municipi 
d’Esplugues i aprofitarem també, per passar la fibra òptica, element aquest de 
gran interès a mig termini per a la nostra ciutat.      
 
 Avui s’aprova l’exposició al públic, hi haurà després una aprovació 
inicial, una provisional i finalment una aprovació definitiva, per part de 
l’Administració de la Generalitat de Catalunya. 
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 Acte seguit pren la paraula el Sr. Alcalde, per manifestar que a 
banda dels temes estrictament de planejament, hi hauran els projectes 
executius de les obres que també hi hauran de passar per aquí. 
 
 A continuació intervé el Sr. Ignacio Flórez Barrón, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’EUiA, per manifestar que el seu Grup consideren que 
això és una millora per a Cornellà en una part important  és l’eliminació 
d’aquest semicercle i el millorar la possibilitat de transport públic a la ciutat. 
Un dels problemes que més ens preocupen, afegeix, és que haurem de sofrir 
les conseqüències d’una certa barrera durant aquests dos anys y mig d’obres 
en trams importants. Però, a més, plantejo que nosaltres entenem que això no 
ha de comportar en cap moment un obstacle per a la comunicació entre 
barris, és a dir, que no sigui, en absolut, cap tipus de barrera al mig de la 
ciutat sinó que encara que passi el tramvia tant per als cotxes que s’incorporin 
i que hagin de tenir girs a l’esquerra, etc, doncs per a les persones, pels 
vianants que han de travessar i que creuen, no sé si es farà per passadís 
subterrani o amb semàfors, com està ara, però que no hi hagi cap tipus de 
problema que dificulti com a mínim quelcom més com el que ara està ja. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que pensa que és 
un bon projecte i demana també com el Sr. Flórez ha dit, que les obres 
provoquin les menors molèsties possibles. Hi ha altre qüestió que cada vegada 
que es comença un planejament nou, dic, i és que vull pensar que es tindrà 
molta cura amb les persones afectades en les negociacions, i en el tracte. Això 
és per a mi primordial,  i espero i desitjo que es porti amb la major correcció 
possible. 
 
 A continuació pren la paraula el Regidor-Delegat de l'Àrea 
d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, 
per manifestar que creu que s’haurà de fer una campanya d’informació en 
aquest sentit. Treballarem al costat de la Guàrdia Urbana per fer un programa 
d’obres que molesti el menys possible als veïns, i amb el convenciment de què 
quan les obres s’acabin tindrem una carretera d’Esplugues molt més cívica, on 
es podrà passejar, espero que amb més arbres, i molt més agradable per a tots 
els ciutadans i ciutadanes. És a dir, crec que traurem barreres, no tinc la 
sensació, en cap cas, que es posin barreres noves. S’ordenarà el trànsit 
pensant que a part dels cotxes hi haurà un nou mitjà de transport, que amb 
l’entrada en vigor de la tarifa única, a partir de gener de l’any vinent permetrà 
que els ciutadans de Cornellà puguin canviar de transport públic sense cost 
addicional i jo espero que això signifiqui un menor ús de cotxes, i per tant una 
menor contaminació. 
 
 Pel que fa referència a la Sra. Espinosa, continua manifestant el Sr. 
Morlanes, que sempre diu el mateix,  construïm en interès general respectant 
el interès particular, és l’essència de la democràcia. I per tant, nosaltres, com 
demòcrates convençuts que som ho apliquem en tot el que fem: respecte a la 
gent i intentar donar solucions als problemes. És a dir, fins a la data, 
pràcticament tots els planejaments importants d’aquesta ciutat s’han resolt 
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sense impugnacions finals, i això, crec que dóna una mostra de quin és el 
tarannà  del govern.  
 
 Aquesta mateixa setmana començarà la construcció del bloc pel 
reallotjament de tots els veïns que han estat afectats pel planejament d’Alps, 
que ho han desitjat, i el mateix succeirà en la carretera d’Esplugues. Fixis Sra. 
Espinosa quin és el tarannà del Govern que abans de fer una proposta tant 
important per a la ciutat com és el baipas entre la Renfe i el Metro, ens hem 
preocupat molt de parlar amb Cristaleries Europees perquè la seva 
construcció no afectés essencialment la seva activitat. Quan el Sr. Alcalde va 
fer la proposta de què el projecte contingués aquest baipas que és un desig de 
la ciutat, des de fa moltíssims anys, abans havia de parlar amb aquesta 
empresa perquè justament digués que era possible passar aqueix baipas i 
alhora mantenir les seves activitats. Per tant, seguirem, com és la pauta 
habitual d’aquest Ajuntament, des de fa molts anys, i que la veritat, jo aspiro i 
desitjo a què en els pròxims no canviï.      
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López, per manifestar que no creu que s’hagi de 
manifestar que estem d’acord en què es faci estructuració i que es doni pas al 
traçat del Trambaix. El seu Grup considera, manifesta la Sra. Romero, que el 
Trambaix és un element important per a la ciutat de Cornellà i que és un mitjà 
de transport més, un dels pocs que ens queda perquè és una ciutat 
privilegiada dins del Baix Llobregat, però també penso que, alhora que es fa 
aquest nou traçat i s’intervé en tota la carretera d’Esplugues i la carretera de 
Sant Joan, podríem començar a pensar en la possibilitat d’un carril bici que és 
una de les coses en les quals des de Medi Ambient  estem interessats i que 
sabem que està dins de la sensibilitat que es contemplarà també en aquest 
projecte. 
 
 Finalment pren la paraula el Sr. Alcalde José Montilla Aguilera, per 
manifestar que és un projecte adjudicat per una administració que no és la 
municipal, sinó que és l’Autoritat del Transport Metropolità que és un consorci 
entre l’Entitat Metropolitana del Transport, de la que sí que és part aquest 
Ajuntament, i la Generalitat de Catalunya. És aquesta Entitat, l’ATM, 
presidida pel Conseller de Política Territorial de la Generalitat, qui adjudica les 
obres, nosaltres, el que aprovarem són els projectes i, òbviament, estarem a 
l’aguait perquè tinguin la qualitat que han de tenir i que tingui el mínim 
impacte negatiu i el major impacte positiu per a la ciutat, igual que el 
col·lector que no ho farem nosaltres sinó que ho farà l’Entitat Metropolitana de 
Medi Ambient.     
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
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PROPOSTES DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE SERVEIS A LA 
PERSONA 
 
 
 12.- Assumir la titularitat de l’Escola Bressol Edelweis, situada 
al Centre Públic d’Educació Infantil i Primària “Abat Oliba”. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vist l’informe emès per la Directora de l’Institut Municipal 
d’Educació, referent a la municipalització de l’Escola  Bressol Edelweis. 
 
 Atès que el servei d’Escoles Bressol, és també competència  
municipal,  d’acord  amb  el que disposa l’article 25 de la Llei 7/1985, de 2  
d’abril,  de  bases  de  règim local, l’article  63 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
municipal i de règim local de Catalunya, i l’article 27.1. b del Decret Legislatiu 
17/1994 de 17 de novembre, pel qual s’aprova  el text Refós de les Lleis 
reguladores d’assistència i serveis socials. 
 
 El President de la Comissió Informativa de Servei a la Persona, a 
proposta de la Regidora Delegada d’Ensenyament, proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Iniciar  els tràmits adients, per tal que l’Escola Bressol 
Edelweis sigui autoritzada pel Departament d’Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya, i en conseqüència assumir la titularitat de l’Escola Bressol 
Edelweis, situada al Centre Públic d’Educació Infantil i Primària “Abat Oliba”. 
 
 Segon.- Establir  que l’esmentat Servei  es gestioni mitjançant 
l’Institut Municipal d’Educació de l’Ajuntament de Cornellà. 
 
 Tercer.- Notificar el present acord al Departament d’Ensenyament 
de la Generalitat de Catalunya.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Cristina Gasull Martínez, com a Regidora-
Delegada de l'Àrea d'Educació, es fa una explicació del dictamen manifestant 
que aquest acord allò que proposa és tenir una quarta escola bressol 
municipal a la ciutat, ubicada a l’espai de l’escola d’infantil primària a l’Abad 
Oliba, i per tant, el segon punt preveu demanar l’autorització d’aquesta escola 
al Departament d’Ensenyament. Això ens permetrà donar un pas cap 
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endavant amb l’oferta pública de la ciutat i també, en teoria, posar molt més 
fàcil a l’administració educativa la negociació amb la ciutat de Cornellà donat 
que fem un pas més, i també una cosa que crec que als serveis els interessa 
que és poder gaudir, encara que no sigui amb una quantitat significativa, de 
tots aquells ajuts que l’administració educativa, en aquest moment,  ha posat 
a disposició dels centres públics. 
  
 Per tant, l’acord té per objecte poder tenir una quarta escola bressol 
i començar els tràmits per demanar l’autorització per la mateixa. 
 
 A continuació intervé el Sr. Ignacio Flórez Barrón, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’EUiA, per manifestar que tal com van dir a la Comissió 
Informativa i després a la Junta de Portaveus, nosaltres considerem que és 
una bona notícia, perquè ha estat una reivindicació tant del barri com de la 
mateixa escola i perquè això va en la línia del que ja s’havia plantejat de què a 
Cornellà s’hi vagin creant noves escoles bressol a tots els barris. 
 
 Això per una part, i vull que quedi molt clar  que nosaltres estem 
totalment a favor de la municipalització d’aquestes coses, però hi ha una altra 
part i que també s’ha estat discutint i bastant a totes dues comissions: és el 
problema que se’ns planteja per a nosaltres de les persones que no són 
funcionàries d’aquest Ajuntament, i que algunes porten tretze anys i que estan 
fent una tasca reconeguda per aquest Consistori i per tot el barri. Per tant, 
això no pot quedar en què aquestes persones vagin al carrer i després es 
busquin altres del tipus que sigui, hagin fet oposicions anteriors o siguin per 
promoció interna. Per això, nosaltres diem sí efectivament a aquell personal 
amb una subrogació, que s’incorporin a la plantilla municipal. 
 
 Això en altres moments, uns més llunyans i altres més propers com 
ha estat  el cas de la Trepa o  l’Escola Sant Miquel, no han estat persones que 
hagin passat tranquil·lament, han tingut la possibilitat o se’ls hi ha ofert la 
possibilitat de fer unes oposicions i de demostrar la seva capacitat que, si més 
no, està més que demostrat amb el treball de cada dia que és com s’ha de 
mostrar realment. Però, com a mínim diem que han de tenir tota l’oportunitat i 
la possibilitat d’incorporar-se a la plantilla de l’Ajuntament com les dues 
persones que ja són funcionàries. Per tant, si això no es contempla també amb 
tot el paquet, nosaltres, indubtablement votarem en contra, malgrat estar 
d’acord amb la municipalització. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal d’ERC, 
senyor Joan Tardà i Coma, per manifestar que per part del seu Grup, “tres 
cuartos de lo mismo”. Nosaltres condicionem donar suport al Govern de la 
Ciutat si es té present, no solament els drets laborals dels treballadors, sinó 
que, a més a més, se’ls reconeix la feina feta. És a dir, des de l’any 1961, quan 
al barri Riera tot eren dèficits, i la parròquia va crear aquesta guarderia, els 
lligams s’han anat estrenyent, s’han anat renovant, gairebé diria de pares a 
fills, la confiança amb els responsables i amb la tasca educadora. Estem 
parlant de persones que són ensenyants, són educadors, no són persones, 
amb tot el respecte, que fan cargols ni fan botons, sinó que estem parlant 
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d’educadors, que durant molts anys han anat fent aquesta feina de 
reconeixement de la guarderia en el barri. És més, avui dia, si l’Ajuntament fa 
els pas correcte, i que s’ha d’aplaudir, i amb el qual estem d’acord nosaltres de 
crear, com deia la Sra. Cristina Gasull,  la quarta escola bressol, no pretén 
crear una de nova, és a dir, el que fa és reconèixer la feina feta. Per tant, els 
educadors, en aquest cas les educadores, s’han fet mereixedors de ser 
municipalitzats, perquè han fet la feina molt ben feta, perquè de sempre 
l’Ajuntament ha tutelat aquesta guarderia, econòmicament, i amb les 
funcionàries que han estat destinades, l’Ajuntament s’ha fet càrrec del 
manteniment però, a més a més, la ha tutelada institucionalment perquè 
sempre n’ha avalat i reconegut la línia didàctica, i, a més a més, mai n’ha 
sortit de l’Ajuntament un retret a la feina feta. 
 
 En conseqüència nosaltres diem sí a la municipalització, però no 
entenem que un pas endavant, un progrés social hagi de generar damnificats. 
Creiem que, tenint en compte que en el govern de la ciutat hi ha persones que 
viuen el sindicalisme, crec que no és necessari que jo parli d’això, enteneu 
perfectament que no hi ha major agressió a un treballador que fer-li perdre el 
lloc de treball, i, si a més a més, és un treballador que compleix i que és 
conscient de la seva honradesa i també té el reconeixement del barri, i dic del 
barri perquè sempre d’alguna manera, l’àmbit de treball ha estat el barri 
Riera, doncs és incomprensible. 
 
 És més, continua manifestant el Sr. Tardà, crec que gairebé, 
institucionalment, ens hauríem de disculpar, de manera que nosaltres no 
acceptem ni acceptarem, de cap de les maneres, que hi hagi cap educadora 
que no pugi seguir fent la seva feina tal com la ha feta fins ara, amb total 
llibertat, amb tot el respecte i que pugui, fins que consideri que ha d’allargar 
la seva vida professional, desenvolupar la feina el millor possible. En aquest 
sentit, tal com deia el Sr. Flórez, estem a favor de la municipalització, estem 
d’acord ideològicament, aplaudim que l’Ajuntament ho faci, però potser ens 
veurem obligats a votar que no, si no se’ns assegura que aquestes persones 
podran seguir mantenint el seu lloc de treball, i que, a més a més, el podran 
desenvolupar igual que l’han fet fins ara, a no ser que tinguem alguna cosa en 
contra, no pas personalment d’elles, sinó de la seva manera de treballar. 
Aleshores, seria una sorpresa, perquè, que jo sàpiga de l’Ajuntament sempre 
han sortit, més aviat, comentaris lloables i mai ha sortit cap retret.  
 
 De manera que demanem que a aquestes persones se’ls asseguri el 
lloc de treball i que, d’alguna manera, se’ls reconegui que potser, per les 
dificultats administratives, fins i tot reconec, portats una mica per la dinàmica 
complexa del que és allò oficial, es pugui haver comès un excés de zel  que els 
ha portat a viure durant quinze dies, tres setmanes, o potser encara ho estan 
passant, un trasbals a les seves vides que no se’l mereixen de cap de les 
maneres. Per la qual cosa, si ens dieu que es mantindran els llocs de treball, 
votarem sí, si no ens ho podeu assegurar, ens veurem obligats a votar que no. 
 
 Acte seguit intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que el seu Grup també està d’acord en 
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que l’Ajuntament assumeixi la titularitat de l’escola bressol Edelweis, però 
sempre amb la condició que respecti els drets dels treballadors que durant 
molts anys han aconseguit que Edelweis tingui el prestigi que té com a escola 
bressol, junt amb les altres municipals de Cornellà. Vull dir, que totes les 
escoles municipals, tenen un prestigi i els de l’escola Edelweis no han sigut 
menys, sinó al contrari. 
 
 Si la situació fos a la inversa, que ara es decidís que les escoles 
bressol fossin de gestió privada, s’exigiria que tots els treballadors els assumís 
l’empresa, i en aquest cas, l’administració ha de donar exemple, especialment 
quan els treballadors han fet una feina realment reconeguda per tot el barri, 
se’ls ha de reconèixer els llocs de treball, si no fos així, nosaltres també 
votaríem en contra. 
 
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que la seva opinió 
és unànime amb els companys dels diferents partits. A mi assenyala, hi ha 
una cosa que m’estranya, perquè diu, “creació d’una escola bressol”, i no, no 
és creació, és traslladar una escola particular al municipi. En primer lloc ha 
estat una escola que creiem i hem de pensar que ha funcionat molt bé, quan 
l’Ajuntament la ha traslladat de la seva seu inicial a un col·legi públic, i 
després, la ha mantingut, ha enviat nens a aquell lloc, o sigui ha estat una 
escola que ha funcionat bé. Però de sobte, veiem que els treballadors no poden 
seguir la línia de les escoles bressol, no estan capacitats, sembla ser, per a 
seguir la línia de les escoles bressol. Crec que això és una contradicció perquè, 
de fet, fins ara, encara que no fos escola bressol municipal s’estaven enviant 
nens a la guarderia.  
 
 Soc partidària de què si en trenta anys no ha hagut cap tipus de 
retret envers aquesta escola bressol, se’ls ha de reconèixer als professionals 
que hi treballen, que ho han fet bé. Si ho han fet bé i l’Ajuntament, d’alguna 
forma, creu que es beneficiarà d’aquesta adquisició monetàriament i, a més, 
amb el prestigi que té, penso que és lògic que assumeixi als treballadors. 
Considero que hem començat, una altra vegada, la casa pel sostre, que aquest 
assumpte s’hagués tingut que portar al Ple amb els problemes laborals de les 
persones que hi treballen resolts, i no ens veuríem obligats a dir que no a un 
acord que tots aprovaríem. Si aquesta titularitat de la l’escola Edelweis passa 
per deixar al carrer a persones que han estat complint bé el seu treball durant 
molts anys i que el barri sencer els està reconeixent, jo també votaria que no, 
si no hi ha un compromís de què s’assumirà aquests treballadors amb un 
contracte laboral, no fa falta que passin a ser funcionaris. Si això no succeeix, 
penso que se’ls hauria de deixar com estaven abans, perquè estaven bé i 
funcionant, per tant, crec que és més benefici per l’Ajuntament que per la 
Guarderia el que s’ha estat fent fins ara. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal Mixt, 
senyor Alberto García Llorente, per manifestar que, en aquest cas votaran a 
favor de l’acord, perquè creu que no és que sigui convenient per l’Ajuntament, 
sinó que creu que és convenient pels ciutadans que vivim aquí. Evidentment, 
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hi ha un problema que és el lloc de treball d’aquestes cinc persones, però, 
creuen sincerament que, dins de la legalitat, l’Ajuntament, l’Equip de Govern i 
les persones adequades van buscar la fórmula, perquè aquestes persones es 
puguin integrar dins de la plantilla de l’Ajuntament de Cornellà, per tant, el 
seu Grup votarà a favor. 
 
 Seguidament intervé la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, senyora 
Carmen Romero López, per manifestar que el seu Grup es felicita i feliciten 
també a la resta de Grups per la unanimitat existent en la titularitat pública, 
de l’escola bressol. Evidentment, estem perquè hi hagi una titularitat pública, 
per municipalitzar aquesta escola bressol, i coincidim amb la resta les 
reflexions que han fet sobre la situació del personal que estava treballant fins 
ara. 
 
 Crec, continua manifestant la Sra. Romero que és molt semblant la 
situació que teníem a les escoles antigament del CP que eren escoles que 
també provenien de les parròquies i desprès van ser assumides per les 
associacions de pares i mares i que el Ministeri i la Generalitat els hi van 
donar l’oportunitat per regularitzar la seva situació, o sigui, un termini per 
treure aquestes places a concurs, fent un interinatge o una cosa similar, i 
després, passar a tenir l’oportunitat de fer oposicions. Tothom, més o menys, 
hem coincidit en el mateix, i sé que, en aquest moment, s’han iniciat ja les 
negociacions entre els treballadors afectats, els seus representants i 
l’Ajuntament. Estic convençuda que ningú demana saltar-se la legalitat, i, per 
tant, es trobarà una solució, i crec que serà satisfactòria per tothom, per tant,  
nosaltres estaríem a favor perquè creiem sincerament que això està en vies de 
solució. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que el primer que 
hauríem de fer és veure que nosaltres ara normalitzem una situació, fins i tot 
laboral, i sí que coneixem les situacions en què estaven aquestes persones, 
que era una situació bastant irregular. Compartim moltes de les coses que 
s’han dit però amb alguns matisos. L’Ajuntament  el que no pretén és 
beneficiar-se econòmicament,  aquests són serveis voluntaris i ens costa molts 
diners als ciutadans i ciutadanes de Cornellà realitzar aquest servei voluntari, 
per tant, no hi ha cap benefici econòmic, hi ha despeses. 
  
 I volem dir una altra cosa, evidentment, que considerem que estan 
aquests professionals capacitats i respectem les condicions en què han 
treballat, i és en base a això que estem, i ho vaig explicar l’altre dia, cercant 
solucions, mitjançant els seus representants, buscant una negociació. 
Considero que seria injust que s’hipotequés aqueixa negociació aquesta nit en 
aquest Ple, perquè és una negociació, com vaig explicar l’altra dia en la Junta 
de Portaveus en què intentem buscar que no hi hagin damnificats, i trobar 
sortides a totes aquelles persones. 
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  Hem d’arbitrar solucions legals, que puguin servir a aquestes 
persones i que ens puguin servir a nosaltres, aqueixa és la solució que ahir ja 
va ser plantejada per aquest Ajuntament.  
 
 A mi m’hagués agradat portar una resposta aquesta nit al Ple, però 
la resposta la tindrem demà, perquè és una proposta on donem oportunitats i 
possibilitats, i això és el que crec que ens tocava fer, i és el que hem plantejat 
a la persona que representa, aquest col·lectiu, combinant els seus interessos. 
Crec que estem en un bon camí, el diàleg s’ha produït quan ha vingut un 
representant a parlar amb nosaltres. Els hem explicat les complexitats 
d’aquesta situació, i hem començat a “bordar” políticament, però també 
jurídicament possibilitats legals per trobar la solució a aquest col·lectiu, que 
garanteix, i torno  a repetir el que deia el Sr. Flórez, oportunitats i 
possibilitats, i que no hi hagi damnificats, aquesta és la situació en la que 
estem.  
 
 Crec que ha hagut la sintonia per la forma en què s’ha rebut la 
proposta de l’Ajuntament. No obstant, crec que s’ha muntat una certa 
pel·lícula, un rumor, quan han hagut coses concretes, i ahir ja vam expressar  
com voldríem trobar solució a aquest problema, per tant, demanaria que 
reconsideréssiu la vostra actitud en aquest camí, perquè crec que estem a 
prop del que vàrem debatre l’altra dia en la Junta de Portaveus i en la reflexió 
que heu fet aquesta nit. 
 
 Acte seguit pren de nou la paraula el Portaveu del grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que si el seu Grup ha 
manifestar, aquesta posició és perquè se’ns ha dit, des del primer moment, 
que no hi havia possibilitat de què això fos d’aqueixa manera. Per tant, això és 
el que ha motivat el nostre posicionament respecte a les persones que estan 
desenvolupant aquesta tasca tant important com s’ha dit i s’ha reconegut per 
tots. 
 
 No tinc cap inconvenient,  continua manifestant el Sr. Flórez, en dir 
que estem a favor però deixant molt clar, i vull que consti a l’acta, que només 
si les coses es fan amb totes les garanties de que no hi hagi cap tipus de 
possible manipulació, que surti alguna cosa rara, i que efectivament hi hagin 
damnificats. Vull que consti a l’acta, que si no és així, la nostra aprovació avui 
és condicionada. 
 
 Tot seguit pren de nou la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que el que ha fet és 
explicar la complexitat del problema. Aquesta és una qüestió que, 
desgraciadament té moltes situacions que, a més, danyen interessos de moltes 
persones. D’això és del que l’altre dia us vaig fer la reflexió per a després 
situar-nos en la intervenció d’aquesta nit. És a dir, buscarem una solució que  
vagi en el sentit que abans he expressat, però l’altre era una reflexió sobre tots 
els problemes que planteja el tema que estem tractant perquè tothom tingui 
present que a l’hora de prendre una decisió no és gratuïta, sinó que s’havia de 
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prendre abordant el conjunt de problemes que estaven damunt la taula sobre 
aquesta qüestió.    
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, per manifestar que per part del seu Grup, 
prefereixen no donar suport i rectificar el mes vinent, tot i entenent que tot és 
molt difícil i que, en aquests moments, el Sr. Balmón, no pugui ser més clar i 
no pugui oferir-nos resultats més concrets. Però ens sembla que, partim d’una 
premissa diferent a la seva, partim de que la persona que està treballant, i el 
seu treball és legítim i està ben desenvolupat, no té perquè entrar en aquesta 
dinàmica a la qual se l’ha obligat a entrar-hi. De manera que, ara, per a 
nosaltres només hi ha una solució  que és que aquestes persones puguin 
treballar en el mateix lloc i fent la mateixa feina. Qualsevol altra solució és 
bona si és acceptada per elles, i en conseqüència, serà acceptada per 
nosaltres, però creiem que s’allunya del que nosaltres considerem que és el 
nord que ens ha de guiar.  
 
 De manera que les persones que estan fent la seva feina, si el centre 
segueix, més aviat se li dóna un impuls, no té cap sentit que aquestes 
persones no puguin seguir fent la mateixa feina. Si aquestes persones d’aquí a 
uns dies se’ns comunica que poden seguir fent la seva feina, nosaltres 
rectificarem l’orientació del vot, i, si convé, farem un acte de contrició. 
     
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor 
Nèstor Artís i Villena, per manifestar que el seu Grup celebra que les 
converses vagin per bon camí, i, tal com hi he dit, també votaríem a favor 
d’assumir la titularitat de l’escola bressol sí les converses aquestes van a bon 
port. També recordar, afegeix,  que hi ha precedent que és quan l’Ajuntament 
va assumir la titularitat de l’escola la Trepa -encara que fa molts anys,  però 
potser, també fa molts anys que està funcionant l’escola Edelweis,- també es 
van assumir també va assumir tots els treballadors que en aquell moment 
tenia l’escola, si en aquell moment es va poder fer suposo que es pot fer. 
        
 A continuació pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que el seu Grup es 
manté en la mateixa posició que tenien, i aprovarien aquest acord si els 
treballadors són admesos, sinó sentint-lo, votaríem en contra. 
 
 Finalment intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que, com sabeu, el vot condicionat no existeix, o sigui que es vota 
el que es vota i està clar quina és la voluntat i l’orientació del treball, fem una 
aposta perquè hi hagi  una escola bressol més a Cornellà, ho fem perquè hi ha 
gent que ho ha demanat, i perquè pensem que és positiu. Per suposat que a 
l’Ajuntament no li suposarà beneficis econòmics sinó tot el contrari, i a l’hora 
de gestionar més problemes. Per tant, que ningú pensi que és cap ganga, 
partint, òbviament i compartint les lloances que s’han fet aquí a la gestió 
d’aquesta escola i a la professionalitat de les persones que hi treballen que no 
s’ha posat, en cap cas, en dubte. 
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 Si bé tot té un límit i és el respecte escrupulós a la legalitat. Allò 
que no farà el Govern Municipal és cometre il·legalitats, sota cap concepte, 
perquè des d’altres llocs es pot reclamar però al final la responsabilitat la té 
qui governa. Hi ha flexibilitat tractant de cercar les millors solucions possibles, 
però sempre dins del més escrupulós respecte a la legalitat, i aquí s’han fet 
algunes observacions que a mi em sorprenen, sobretot, quan es fan per 
persones que són funcionàries, i que coneixen una mica la complexitat del 
sistema, és a dir, aquí no som una colla d’amics que podem contractar a qui 
vulguem, de la manera que vulguem. Hi ha unes regles, ens agradin o no ens 
agradin, i la nostra obligació a més és respectar-les, perquè sinó estem 
vulnerant i lesionat drets i incorrent en responsabilitat, i fetes aquestes 
observacions, quedant clara quina és la situació i quina és la voluntat i 
orientació del treball, cadascú que decideixi el seu vot.         
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per majoria absoluta dels 
assistents, amb l’abstenció dels portaveus dels Grups Municipals del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, de CiU, senyor Nèstor Artís i Villena, 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, i d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma. 
 
 
 
 
 13.- Demanar a la Conselleria de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya, la construcció de dues plantes més sobre 
l’edifici del Casal d’Avis Jaume Nualart. 
 
 DICTAMEN 
 
 
 “Vist l’escrit del Sr. Joan Aguilar i Bartual, President del Casal 
d’Avis Jaume Nualart, signat, també,  per un conjunt d’entitats ciutadanes, 
adreçat a la Conselleria de Benestar Social de Catalunya, relatiu a la petició de 
construcció de dues plantes més sobre l’edifici del Casal d’Avis Jaume Nualart, 
de Cornellà de Llobregat. 
 
 Vistes les característiques de l’espai del Casal d’Avis Jaume Nualart, 
ja que es tracta d’un espai gran, polivalent, sense separacions, on es duen a 
terme activitats tan diverses com a biblioteca, televisió, sala de jocs, cafeteria, 
etc. 
 
 Tenint en compte  que això impossibilita del tot la realització normal 
de totes aquestes activitats i que, per tant, perjudica al col·lectiu que aplega el 
mencionat Casal, composat per 1.500 socis i una població total del sector on 
està ubicat el centre de 29.000 habitants. 
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 Tenint en compte, també, que l’actual espai no permet cap tipus de 
creixement en el volum de les activitats que es podrien realitzar, segons les 
característiques i la dinàmica d’aquest Casal d’Avis, i que es necessiten espais 
nous: aula de cultura musical, aula de treballs manuals, sala de teatre, etc. 
 
 Donat que cap reforma del actual espai solucionaria aquest 
problema i que es fa del tot necessari poder disposar d’espais nous i 
diferenciats. 
 
 Atès que l’edifici i els seus serveis depenen de la Conselleria de 
Benestar Social de la Generalitat de Catalunya. 
 
 Per tot això, el President de la Comissió Informativa de Servei a la 
Persona proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Demanar a la Conselleria de Benestar Social de la 
Generalitat de Catalunya la construcció de dues plantes més sobre l’edifici del 
Casal d’Avis Jaume Nualart de Cornellà de Llobregat. 
 
 Segon.-  Comunicar l’acord adoptat, mitjançant certificats de la 
Secretaria General,  a la Conselleria de Benestar Social de la Generalitat de 
Catalunya, als Grups Parlamentaris del Parlament de Catalunya, al Consell 
Municipal de la Gent Gran i al Casal d’Avis Jaume Nualart, de Cornellà de 
Llobregat, pel seu coneixement i efectes.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Judith Ibàñez Vives, com a  Regidora-
Delegada de l'Àrea de Salut Pública, Serveis Socials i Dona, es fa una 
explicació del dictamen, manifestant que amb aquesta proposta donaríem 
suport als socis del Casal d’Avis Jaume Nualart que van presentar a la 
Generalitat l’ampliació del Casal ja que queda petit perquè el número de socis 
és molt més alts de les places que ara hi caven.  Per tant com que hi ha espai i 
hi ha espais morts, s’ha demanat a la Conselleria de Benestar Social que si 
tècnicament es pot ampliar, s’ampliï. També dir que aquesta Conselleria ja ha 
demanat una entrevista amb el Director General de l’ICASS i amb el Director 
General d’Acció Cívica, per parlar d’aquest tema i perquè es faci amb els 
serveis tècnics de la Generalitat un projecte per veure si és possible. Nosaltres 
creiem que sí, però els serveis tècnics de la Generalitat donaran l’última 
paraula. 
 
 A continuació intervé la Sra. Carmen Romero López, com a Portaveu 
del Grup Municipal d’IC-V, per manifestar que el seu Grup està d’acord 
bàsicament perquè han vist l’edifici i pensen que hi ha possibilitats. Però, 
sobretot, perquè l’associació que està en aquest moment està fent una tasca 
molt reconeguda, i això la pot beneficiar i créixer, i perquè pensen que més 
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endavant la població de Cornellà va per aquest camí i, per tant, s’han de 
facilitar les coses el màxim possible i és una associació que té molta activitat 
que està en període de creixement, i per això li donen suport.   
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmès a votació el dictamen és aprovat per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
MOCIÓ DE L'ALCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 14.- Iniciar l’expedient per a l’aprovació de la bandera 
municipal. 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Vist l’escut de la ciutat aprovat inicialment per aquest Ajuntament 
en sessió plenària que va tenir lloc el dia 30 de març de 1988, i inscrit 
definitivament al Registre dels Ens Locals de Catalunya, Secció Símbols 
Locals, en virtut de resolució dictada pel Director General d’Administració 
Local del Departament de Governació de la Generalitat de Catalunya de 19 de 
maig de 1994, així com l’informe número 21/2000, de data 19 de juny 
d’enguany, emès per la Secretària General d’aquest Ajuntament, sobre el 
procediment a seguir per a l’aprovació de la bandera que aquest municipi ve 
utilitzant. 
 
 Atès que segons els articles 35 i 37 de la Llei 8/1987, de 15 d’abril, 
Municipal i de Règim Local de Catalunya, tots els municipis poden dotar-se 
d’una bandera municipal, derivada del propi escut, del qual ha de contenir els 
elements essencials o el color predominant, amb la prohibició de fer ús  de la 
bandera de Catalunya com a fons de la seva bandera, a excepció que per drets 
històrics la tingués incorporada al seu escut com a element essencial. 
 
 Atès que en conformitat amb el que disposa l’article 13 del 
Reglament Especial Regulador del Protocol, Honors, Distincions i Premis de 
Cornellà de Llobregat, en concordança amb la seva disposició Transitòria 
Primera, la bandera de la ciutat de Cornellà de Llobregat, amb caràcter 
transitori fins que es procedeixi a la seva inscripció al Registre d’Ens Locals de 
Catalunya, està formada per l’escut de la ciutat col·locat al centre d’un fons 
blanc, amb les mides següents: 
 
 a) Per a l’interior:     150 x  90 cm. 
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 b) Per a l’exterior:     250 x 140 cm. 
  
 Atès que segons l’article 37.1 de la Llei Municipal i de Règim Local 
de Catalunya, per aprovar la bandera s’ha de seguir un procediment anàleg  a 
l’establert pel canvi de nom del municipi. 
 
 Per tot això, aquesta Alcaldia, vistos els articles esmentats, en 
concordança amb l’article 59 del Decret 140/1988, de 24 de maig pel qual 
s’aprova el Reglament de Demarcació Territorial i Població dels Ens Locals, 
proposa al Ple l’adopció dels següents 
 

ACORDS 
 

 Primer.- Iniciar l’expedient per a l’aprovació de la bandera 
municipal, que està formada per l’escut de la ciutat col·locat al centre d’un 
fons blanc. 
 
 La bandera tindrà les mides següents: 
 
 a) Per a l’interior:     150 x  90 cm. 
 b) Per a l’exterior:     250 x 140 cm. 
 
 Segon.- Sotmetre el present acord a exposició pública per un 
període de trenta dies, als efectes legals oportuns, mitjançant la inserció del 
corresponent Edicte en el Butlletí Oficial de la Província i en el Tauler 
d’Anuncis d’aquesta Corporació, transcorregut el qual sense haver-se 
presentat cap reclamació ni suggeriment, s’entendrà aprovada definitivament 
la bandera de la Ciutat sense necessitat de nou acord. 
 
 Tercer.- Trametre el present acord, un cop elevat a definitiu o en el 
seu cas, el que definitivament s’adopti, al Departament de Governació de la 
Generalitat de Catalunya, dintre dels 15 dies següents a comptar del dia 
següent a la seva adopció o, d’haver estat elevat a definitiu, a efectes de la 
tramitació corresponent  prèvia a la inscripció de la bandera d’aquesta ciutat 
al Registre d’Ens Locals de Catalunya, Secció Símbols.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor José Montilla Aguilera, com a Alcalde President 
de l’Ajuntament  es fa una explicació de la Moció, manifestant que, en el seu 
moment, aquest Ajuntament va aprovar l’escut municipal, d’acord amb 
l’estudi que es va fer i amb el procediment previst a la Llei, i no s’havia fet el 
de la bandera, que requereix també per a això un determinat procediment. 
 
 
 
 VOTACIÓ 
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 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista, senyor Vicenç Badenes Teixidó. 
 
 
 
 

II 
 

PART DE CONTROL 
 
 
MOCIONS DELS GRUPS POLÍTICS MUNICIPALS 
 
 
 1.- Moció del Grup Municipal d’IC-V, sobre la inclusió de la 
“Carta dels Drets Fonamentals dels europeus”, en el nou tractat de la 
Unió que debat la conferència intergovernamental. 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Exposició de motius: 
 
 La consolidació de la ciutadania europea és un afer de primer ordre 
per a la construcció d’Europa, i ha de ser abordada pels òrgans de govern de 
forma prioritària. 
 
 Deu anys després del Tractat de Maastricht, la cota de popularitat 
de la Unió Europea i de les seves institucions és baixa en tots els Estats 
membres. La feble participació en les eleccions europees de juny de 1999 (a 
Cornellà va ser del 50’60%, a la província de Barcelona va superar el 53’00% i 
a Catalunya el 55’00%) és un dels indicadors més significatius del 
distanciament popular davant del que corre el risc de ser experimentat com un 
gran aparell tecnocràtic, llunyà, poc transparent i no gaire preocupat per la 
vida quotidiana dels ciutadans/es. 
 
 La Conferència Intergovernamental (CIG), iniciada a Brussel·les el 
passat 14 de febrer i que clourà abans que finalitzi l’any 2000, té la greu 
responsabilitat de donar resposta a qüestions de ciutadania que, ni el Tractat 
de Maastricht, ni el d’Amsterdam van saber abordar i resoldre. 
 
 De fet, la reunió que el Consell de la UE ha de celebrar abans del 
final del proper mes de juny, data d’acabament de la Presidència portuguesa, 
ha d’elaborar l’agenda dels temes que la CIG haurà d’abordar en la recta final 
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del 2000. I, en aquest sentit, és important aconseguir la inclusió de la “Carta 
dels Drets Fonamentals dels Europeus” en el nou Tractat, obrint una porta a 
la concreció positiva de la ciutadania europea, juntament amb les altres 
mesures que haurien de reforçar la dimensió política, democràtica i 
representativa de les institucions europees, tal com ha estat nítidament 
expressat pels representants de diversos Estats les darreres setmanes. 
 
 Per altra banda, totes les institucions, i amb especial motivació els 
Ajuntaments, han de contribuir a redreçar aquesta situació, posant de 
manifest els interessos dels ciutadans/es i exigint que la ciutadania europea 
sigui el més aviat possible una realitat plena de sentit i que garanteixi el 
benestar i la igualtat en tot el territori comunitari 
 
 Per tot això, el Grup Municipal d’IC-V proposa a l’Ajuntament en Ple 
l’adopció dels següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Demanar al Consell de la UE que assumeixi en l’agenda de 
la CIG la inclusió de la “Carta dels Drets Fonamentals dels Europeus” en el 
nou Tractat. 
 
 Segon.- Sol·licitar al President del Govern espanyol que doni suport 
a aquest objectiu en la reunió del Consell i, posteriorment, en les sessions 
decisòries de la CIG. 
 
 Tercer.- Adreçar urgentment aquests acords als Presidents del 
Govern espanyol i del Consell de la UE.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Carmen Romero López, es fa una explicació 
de la Moció, manifestant que només vol recordar que allò que proposa aquesta 
Moció és demanar al Consell de la Unió Europea que assumeixi en la Agenda 
de la Conferència Intergovernamental la inclusió de la Carta dels Drets 
Fonamentals dels Europeus en el nou tractat. La Conferència 
Intergovernamental acabarà els seus treballs a finals de l’any 2000 i el que 
nosaltres demanem és que es treballi en el tema de la carta del drets 
fonamentals europeus. 
 
 La consolidació de la ciutadania europea és un afer de primer ordre 
per a la construcció europea i ha de ser abordada pels òrgans de forma 
prioritària ja que la Carta  el que fa és definir els drets civils, polítics i 
econòmics i socials dels ciutadans i las ciutadanes europees.  
 
 En aquest moment s’absenta de la sessió la Regidora del Grup 
Municipal Socialista, senyora Judith Ibáñez Vives. 
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 A continuació intervé el Sr. Nèstor Artís i Villena com a Portaveu del 
Grup Municipal de CiU, manifestant que estarien d’acord però que, segons el 
seu parer, quant al primer punt no creu que l’Ajuntament tingui facultats per 
dirigir-se al Consell de la Unió Europea, en tot cas, perquè les competències de 
política exterior no creu que siguin d’aquest Ajuntament,  i que, suposa que 
s’hauria de fer a través del Govern. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que es ratifica 
també en aquest punt en allò que el Sr. Artís ha dit. Crec assenyala, que 
tenim bastant per demanar per al nostre poble, i que és quelcom que pertany 
a altres organismes al que nosaltres ens hem d’adreçar i que els tenim aquí en 
el nostre país. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió el Regidor del Grup 
Municipal Socialista, senyor Vicenç Badenes i Teixidó. 
  
 Tot seguit pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, 
senyora Carmen Romero López, per manifestar que una cosa no exclou l’altra, 
ja  que al punt tercer també es diu que es donarà trasllat al President del 
Govern. Allò que s’està fent per diferents grups parlamentaris i per diferents 
entitats és, fins i tot, enviar e-mail,  recomanacions, o sol·licitar a la Unió 
Europea que ho tingui inclòs dins del punt de l’Ordre del Dia.  
 
 Quan vaig presentar aquesta Moció en la Junta de Portaveus, 
assenyala la Sra. Romero, se’m va fer l’observació que no tenia molt a veure 
amb Cornellà, evidentment, si els ciutadans de Cornellà no ens considerem 
europeus o alguns no es consideren europeus, doncs no té res a veure, i si la 
Carta del Drets Europeus no ens afectarà per a no res, perquè som ciutadans 
de Cornellà, doncs evidentment que no té res a veure, però resulta que també 
som ciutadans europeus, i que també elegim als nostres representants a 
Europa, i, per tant, potser els nostres representants a Europa també poden 
intervenir i dir alguna cosa perquè s’hi treballi sobre aquest tema que ens ha 
d’afectar a tots i totes. 
 
 En aquest moment s’incorpora a la sessió la Regidora del Grup 
Municipal Socialista, senyora Judith Ibáñez Vives. 
    
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
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 2.- Moció del Grup Municipal d’ERC, referida als problemes de 
circulació dels vianants en el carrer Murillo. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Exposició de Motius: 
 
 Atès que un seguit de ciutadans residents al carrer Murillo (en el 
tram comprès entre els carrers Pius XIIè i Miquel de Roncalí) ens han 
transmès la seva preocupació per les extremes dificultats que pateixen per 
poder circular per les voreres per raó de la invasió permanent d’aquests espais 
per part dels vehicles, 
 
 Atès que qui signa va poder comprovar in situ la raó de les queixes 
del veïnat i rebre les protestes d’algunes persones grans que fins i tot havien 
patit caigudes  en dificultar-se’n els seus moviments, 
 
 Atès que aquest carrer és utilitzat diàriament per un gran nombre 
d’infants que van i venen de l’escola Els Pins i han de circular per la calçada, 
amb el consegüent risc que hi hagi un atropellament del qual se’n derivaran  
responsabilitats no només del qui faci l’atropellament sinó també d’aquest 
Consistori per no haver posat les mesures adequades per evitar-ho,  
 
 Atès que aquesta mateixa situació es produeix en molts altres 
carrers de la nostra ciutat, i atès també que aquesta situació afecta de manera 
especial a cornellanencs minusvàlids, ciutadans que duen infants en cotxet, 
persones amb mobilitat reduïda, persones grans i  nens, 
 
 Atès que hem pogut comprovar que en d’altres carrers, com ara el 
de Cornellà Modern, l’Ajuntament ha sabut resoldre de manera adient d’altres 
problemes semblants, mitjançant la instal·lació de pals que impedeixen l’accés 
de vehicles a la vorera, 
 
 Sol·licitem que el Plenari adopti els següents  
 

ACORDS 
 
 Primer.- Que de manera urgent es procedeixi a efectuar les obres 
de col·locació de pals o d’altres elements que evitin l’estacionament de vehicle 
damunt les voreres del carrer Murillo.  
 
 Segon.- Que el Departament responsable de la via pública presenti 
un llistat dels carrers de la ciutat en què es repeteix aquesta mateixa  situació, 
per tal de conèixer l’abast del problema i poder actuar en conseqüència.”   
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
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 Per part del senyor Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del Grup 
Municipal d’ERC, es fa una explicació de la Moció, manifestant que el carrer 
Murillo és un exemple de carrer envaït per vehicles, és un carrer que, en 
aquests moments, és gairebé impossible que els vianants puguin caminar. De 
fet, assenyala, ha hagut persones –gent gran- que han tingut últimament 
algun accident, és també un carrer que té una singularitat, i és que és el lloc 
per on transiten els nens que van i tornen de l’escola els Pins i, en aquest 
moment, hem de circular per la calçada perquè les voreres estan envaïdes, 
gairebé a tocar arran dels portals. Per això, a part que és un problema per a la 
gent de transitar, i atenent aquesta singularitat del fet que circulen els nens, 
considerem que s’haurien d’aprofitar els mesos d’estiu per dur a terme les 
obres que en alguns carrers de Cornellà, en forces carrers, ja s’han dut a 
terme. Crec que,  jo posava con un exemple el carrer Cornellà Moderno, que 
em sembla que és una solució perfecta, perquè es pot circular perfectament 
per una vorera, pujant a mà esquerra, s’haurien de col·locar aquests pals de 
ferro i crec que s’hauria de fer ara a l’estiu aprofitant que és període de 
vacances de l’escola.  
 
 Avui n’he parlat amb el Tinent d’Alcalde responsable, i ell considera 
que no és tan fàcil, certament, m’ha plantejat que són molts problemes, que 
són molts els vehicles que ara poden estacionar i que aleshores aquesta és 
una variable que s’ha de tenir present. Hem quedat, suposo que ho dirà ell, 
que ho estudiarà, em sembla convenient que s’ha de fer en tot cas, ara. 
Suposo que em contestarà i crec que valdria la pena que es tirés endavant.  
 
 Per altra banda, continua manifestant el Sr. Tardà, d’aquesta moció 
referida al carrer Murillo, crec que se’n desprèn una altra i és que atenent que 
en alguns llocs de Cornellà,  en diversos carrers, aquesta solució ja s’ha tirat 
endavant, i atenent, a la dificultat que té per a mi per poder fixar exactament 
quins són els carrers en què s’ha fet i quins altres que no s’ha fet, agrairia que 
des del departament responsable es fes un llistat dels carrers que pateixen 
aquest mal. Entenc, a més a més, que aquest llistat hauria de contemplar una 
certa classificació, és a dir, hi ha carrers que suposo que la malaltia és greu, 
com el cas del carrer Murillo i suposo que hi ha carrers on la malaltia no és 
tan greu, però, en tot cas, agrairia que es pogués fer un petit estudi de quins 
són els carrers on encara no s’ha actuat i si s’hi pensa actuar, i que això se’ns 
presentés aquí. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Antonio Martínez Flor, com 
a Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per 
manifestar que, en principi, nosaltres votaríem a favor d’aquesta moció en el 
ben entès de què la urgència que posa el primer punt del tema del carrer 
Murillo, és el temps que ens faci falta, primer, per fer les obres i, abans de fer 
les obres, per fer la comunicació pertinent als veïns i poder parlar amb ells per 
convèncer-los de la importància de fer-ho, perquè com he comentat i m’ha dit 
el Joan aquest matí, aquest és un carrer d’aparcament preferentment. Per 
tant, hem de fer primer una labor de pedagogia a la gent que viu cap allà 
perquè entengui el tema de perquè posem les pilones.  
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 Pel que fa al segon punt, -direm que votarem la moció evidentment 
sencera,- no hi ha cap inconvenient en fer una relació de carrers. Sortiran 
preferentment carrers del barri Gavarra, que és on tenim el problema més 
greu d’aquest tipus. En el Padró també hi ha, però en el Padró ja estem fent el 
projecte i hem de parlar de com enfoquem la reorganització de la Gavarra, que 
ens permeti poder conjugar el tema de que els vianants puguin passar i que el 
cotxes també puguin aparcar. Per tant ho farem, i  en la propera Comissió 
Informativa, si de cas, ja ho parlaríem. 
 
 Seguidament pren la paraula la Sra. Carmen Romero López, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, per manifestar que votarà a favor, perquè 
creu que qualsevol millora que es faci a la Ciutat pot beneficiar a un 
determinat tipus de veïns i de veïnes. No obstant, assenyala creu que 
l’exemple que ha trobat el company és una mica desafortunat, perquè 
precisament el carrer Cornellà Modern, a l’últim tram a mà esquerra, que és la 
que posa d’exemple, no té pilots i a mà dreta no té en cap lloc i, els veïns i 
veïnes que viuen allà suposo que quan han demanat que s’arregli aquell carrer 
que ja fa una certa temporada que ho demanen, potser també ho han fet per 
unes determinades raons i també tenen raó i crec que aquest senyor no ho ha 
tingut en compte. Per tant, em sembla, Sr. Tardà,  que és una fixació amb uns 
determinats temes, amb unes determinades persones i que l’exemple que has 
triat no és l’adequat ni el coherent. 
 
 Finalment intervé el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, per 
manifestar que el debat es dóna per acabat i que en qualsevol cas, pensa que 
aquests temes, s’han de tractar a la Comissió Informativa, penso que és 
l’adequat per un tema d’aquestes característiques. Recomano que aquest tema 
es tracti, a la Comissió Informativa, si no la propera vegada, jo al menys, no 
tinc tan clar de votar a favor d’aquestes mocions. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
 Sotmesa a votació la Moció és aprovada per unanimitat dels 
assistents. 
 
 
 
 
 3.- Moció del Grup Municipal del PP, referida a la sol·licitud a la 
Generalitat de Catalunya de la posada en marxa de diverses actuacions 
inversores en centres escolars de la ciutat. 
 
 MOCIÓ 
 
 
 “Exposició de motius: 
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 El Ple Municipal del 9 de febrer de 2000 va aprovar per majoria una 
moció en la qual es demanava a la Generalitat de Catalunya la revisió del 
mapa escolar. El 25 de febrer del mateix any el Grup del Partit Popular en el 
Parlament de Catalunya va presentar una proposició no de Llei, en la que 
s’instava al Consell Executiu de la Generalitat de Catalunya que en el termini 
de dos anys: 
 
 1.- Construeixi un centre infantil i oferti un centre de 0 a 12 anys  
al solar existent a l’Escola d’Ensenyament primari anomenada l’Almeda de la 
ciutat de Cornellà. 
 
 2.- Ampliï en 4 unitats l’Escola Bressol Edelweis dins l’edifici de 
l’Escola Abad Oliva, consolidant-la com un centre de primer cicle d’educació 
infantil complert. 
 
 3.- Adeqüi l’espai del parvulari de l’Escola Fontsanta per ubicar-hi 
una escola bressol de tres unitats. 
 
 4.- Construeixi una escola bressol a les escoles Antoni Gaudí i 
Mediterrània. 
 
 5.- Ubiqui un centre de primer cicle d’educació infantil complert al 
CEIP Torre de la Miranda, integrant aquest CEIP dins l’edifici de primària i 
adequant les seves instal·lacions a l’efecte. 
 
 Així mateix el 2 d’abril del mateix any, es va acordar, per majoria 
absoluta des del Ple d’aquest Ajuntament, demanar al Departament 
d’Ensenyament de la Generalitat de Catalunya que inclogui en el pressupost 
del 2000 el crèdit necessari per a l’ampliació del CEIP Dolors Almeda. 
 
 Atès que el 27 d’abril l’Honorable Conseller d’Economia, Finances i 
Planificació Sr. Artur Mas i Gabarró, en representació del Govern de la 
Generalitat i l’Il·lustre Sr. Alberto Fernández Díaz, en representació de Grup 
Popular al Parlament de Catalunya, varen signar un acord del tràmit de la Llei 
de pressupostos de la Generalitat de Catalunya d’aquest any, en el que el 
Govern de la Generalitat se’n compromet a prioritzar diverses actuacions, 
entre les quals es troben la creació de les noves places d’escola bressol a 
Cornellà de Llobregat, així mateix dins del debat dels esmentats pressupostos 
fou acceptada, l’esmena núm. 70 presentada pel Grup del Partit Popular als 
pressupostos de la Generalitat, en la que es contempla que, “el Govern de la 
Generalitat encarregarà dins el proper pla econòmic i financer de l’empresa 
pública GISA les obres d’ampliació del CEIP Dolors Almeda dins el Municipi de 
Cornellà de Llobregat.” 
 
 Per tot el que s’ha exposat sol·licito: 
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 1.- Que des de l’Ajuntament de Cornellà es demani al Govern de la 
Generalitat la posada en marxa de les actuacions inversores pactades i 
aprovades. 
 
 2.- Que es traslladi aquest acord al Departament d’Ensenyament de 
la Generalitat de Catalunya i als Grups polítics amb representació en el 
Parlament de Catalunya.” 
 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part de la senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, es fa una 
explicació de la Moció, manifestant que vol dir que és quelcom que hem 
sol·licitat tots, i quelcom que,  a pesar de què  sembla que és dubte, el dia 27 
d’abril, es va firmar pel Conseller d’Economia i un President d’un partit i Cap 
d’un grup, hi ha un acord protocol·lari firmat i, a més a més, hi ha una 
esmena als pressupostos de la Generalitat, la número 70, aprovada dintre dels 
pressupostos, en la que contempla l’ampliació del col·legi Dolors Almeda.  
 
 Crec que s’ha recollit tot, o quasi tot el paquet de peticions que és 
va fer des de l’Ajuntament de Cornellà. Jo, aquí, vaig dir en una ocasió, que 
anava a fer tot el possible perquè el meu grup treballés, i crec que he complert 
el que he promès. Per tant, en aquesta moció sol·licito que des d’aquest 
Ajuntament es demani al Govern de la Generalitat que comenci l’abans 
possible les actuacions inversores pactades i aprovades i, a més a més, que es 
traslladi aquest acord a la Generalitat de Catalunya. He vist que s’han 
presentat esmenes i suposo que després les debatrem. 
 
 A continuació intervé el Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor 
Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que  no dubta ni deixa de dubtar, si va 
haver un protocol, però si realment és així aquest Ajuntament ha de tenir 
coneixement d’aquest acord, no?.  
 
 A més a més, ens trobem amb que tenim dues mocions que es 
refereixen al mateix tema. Tenim una moció conjunta dels Grups Socialista, 
IC-V, ERC i EUiA, en la que es demana una sèrie de qüestions en aquest sentit 
que no només afecten a la qüestió de l’ensenyament, sinó també a qüestió de 
sanitat i altres, però sí que fa referència a la inversió per part de la Generalitat 
a Cornellà perquè tota una sèrie de serveis millorin i es resolguin, que fins ara 
no estan resolts. Per això,  per coherència, perquè no puc votar dues coses al 
mateix temps que es refereixen al mateix tema, no vaig a votar a favor 
d’aquesta moció, perquè formo part dels que hem fet una altra moció 
conjunta. 
 
 Després d’això es presenta la Moció alternativa dels Grups 
Municipals Socialista, d’Iniciativa per Catalunya-Verds, d’Esquerra 
Republicana de Catalunya i d’Esquerra Unida i Alternativa que textualment 
diu el següent: 
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 “El Ple de l’Ajuntament ha pres en els últims mesos diversos acords 
municipals per tal d’exigir que es millori la qualitat de l’ensenyament públic. 
En aquestes resolucions hem demanat més inversió per als centres públics, 
tant pel que fa a les infrastructures, instal·lacions i equipaments com  a la  
dotació de més recursos humans i tecnològics. Així mateix, hem demanat que, 
per part de la Conselleria d’Ensenyament, es proposi un acord de col·laboració 
per a desenvolupar la creació de noves places públiques d’Escoles Bressol, 
oferint  la part municipal els espais escolars que podrien ser destinats a 
aquest servei. Per últim, dins l’àmbit de la sanitat, hem demanat el trasllat del 
CAP del barri Gavarra, per tal que s’ubiqui al Centre Garcia Nieto. 
 
 També el Ple de l’Ajuntament va sol·licitar a tots els grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya que presentessin esmenes al 
projecte inicial dels pressupostos per l’any 2000, ja que  érem coneixedors que 
les demandes aprovades per aquest Ple i que feien referència a la necessitat 
d’atendre amb la màxima celeritat actuacions en els àmbits de l’ ensenyament 
públic i de la sanitat per tal d’anar reduint dèficits, no estaven contemplades 
al projecte pressupostari. 
 
 La qüestió  és que els únics grups que van defensar el conjunt de 
les propostes fetes per aquest Ajuntament van ser els grups parlamentaris del 
PSC-CPC, d'IC-V i d'ERC, en canvi els grups de CiU i del PP, van arribar a un 
acord en el qual no es va incloure la major part de les demandes municipals, 
entre elles les relacionades amb la concreció pressupostària del pla de 
desplegament de noves escoles bressol, de la millora dels recursos destinats a 
l’educació secundaria, de la rehabilitació íntegra de l’edifici del C.P. Torres i 
Bages i la remodelació parcial de l’edifici del C.P. Alexandre Galí. 
 
 En el dia d’avui som coneixedors que, en relació al trasllat del CAP 
del barri Gavarra, la Comissió de Política Territorial del Parlament de 
Catalunya ha pres un acord consensuat per tal d’incloure en els pressupostos 
de l’any 2001 les inversions assumides pel Servei Català de la Salut. En canvi, 
ningú sap de quina forma es concreta l’acord signat entre el Conseller 
d’Economia, Finances i Planificació i el grup parlamentari del Partit Popular. 
El que si és evident és, que vista la moció presentada pel grup municipal del 
Partit Popular, podem afirmar que aquest acord no reflecteix les demandes 
expressades de forma unànime per tots els grups municipals d’aquest 
consistori. Si afegim que la Consellera d'Ensenyament encara no ens ha donat 
cap resposta, ens trobem amb una actitud que ens porta a una situació de fets 
concrets que no permeten intuir una solució raonable per atendre la millora 
de l’ensenyament públic.  
 
 Davant d’aquesta situació haurem d’entendre, malauradament, que 
el compromís del Govern de la Generalitat i del grup parlamentari del Partit 
Popular per a  la millora de la nostra xarxa educativa, no es troba a l’alçada 
del compromís efectiu i concret que realitza  dia a dia aquest Ajuntament. 
 
 És per aquest motiu que els grups municipals Socialista, d’Iniciativa 
per Catalunya-Verds, d’Esquerra Republicana de Catalunya i d’Esquerra 
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Unida i Alternativa, presentem al Ple d’aquest Ajuntament  els següents  
 
 
 

ACORDS 
 
 Primer.- Manifestar la nostra disconformitat amb l’acord establert 
entre el Govern de la Generalitat i el grup parlamentari del Partit Popular, en 
la part que afecta als interessos de la nostra ciutat, per no haver contemplat el 
conjunt de les demandes que feien relació a la millora de la xarxa educativa i 
sanitària de Cornellà. 
 
 Segon.- Demanar a la Conselleria d'Ensenyament de la Generalitat 
de Catalunya que proposi la signatura d’un acord institucional entre ambdues 
administracions, el  qual tingui present com abordar de forma planificada les 
demandes expressades de forma reiterada per aquest Ajuntament i  disposi de 
la dotació pressupostària corresponent. 
 
 Tercer.- Donar trasllat dels presents acords a la Conselleria 
d’Economia i Finances, a la Conselleria d’Ensenyament i als grups 
parlamentaris del Parlament de Catalunya.”    
 
 
 Tot seguit intervé el Sr. Joan Tardà i Coma, com a Portaveu del 
Grup Municipal d’ERC,  per manifestar que en el cas del seu Grup, nosaltres 
hem signat la conjunta amb la resta de grups d’esquerra, entenent que queda 
contemplat en aquest redactat les nostres aspiracions, tant pel que fa a les 
demandes com a la manera en què s’han de formular. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Nèstor Artís i Villena, com a 
Portaveu del grup Municipal de CiU, per manifestar que el seu Grup no acaba 
d’entendre el sentit d’aquesta moció perquè, en aquest Ple, ja hem aprovat 
posteriorment mocions referides a aquests temes que van ser aprovades per 
unanimitat. Ara, es torna a presentar una altra quan, a més a més,  segons 
sembla, pel Parlament de Catalunya ja han estat aprovats tots aquests plecs 
de demandes, llavors el sentit de la moció aquesta, no l’entenc i m’abstindré a 
votar-la. 
 
 Seguidament intervé el Portaveu del Grup Municipal Mixt, senyor 
Alberto García Llorente, per manifestar que tal com han dit el Sr. Ignacio 
Flórez i el Sr. Joan Tardà, no votarem la moció de la senyora Espinosa del 
Grup Municipal del Partit Popular, perquè estem més a favor de la moció 
presentada pels diferents grups, encara que a nosaltres ens hagués agradat 
introduir-nos dins del grup, però com que ens han fet un buit, doncs no hem 
pogut, però, en certa manera, expressem el mateix que ells.  
 
 A continuació pren la paraula la Sra. Carmen Romero López, com a 
Portaveu del Grup Municipal d’IC-V, per manifestar que quan la Portaveu del 
Grup Municipal del PP, ens va exposar en la Junta de Portaveus la moció, ens 
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la va presentar,  i aleshores ja vaig manifestar la meva sorpresa perquè una 
cosa són els acords que puguin tenir entre els partits, una vegada que s’ha 
decidit en el Parlament que solament s’accepten les esmenes als pressupostos 
d’un determinat grup polític i no dels altres, i “allá  se los arreglen ellos” els 
acords que tinguin entre ells. I altra cosa és que nosaltres havíem demanat 
com Ajuntament,  per unanimitat, una sèrie d’intervencions perquè 
s’incloguessin en els pressupostos, que els nostres grups parlamentaris van 
defendre també en el Parlament, i que era molt més ampli i comprenia  més 
aspectes que no únicament els referits a l’escola pública del barri d’Almeda.  
 
 Per tant, la Moció que hem presentat conjuntament amb la resta de 
partits d’esquerra, EUiA, ERC i PSC, creiem que l’únic que fa és tornar a 
reafirmar allò que aquest Ple ja havia manifestat i, a més, que ho hem 
demostrat també a nivell parlamentari quan els nostres parlamentaris, a 
l’hora de debatre els Pressupostos, es van preocupar per tots els temes en 
conjunt que tenen que veure amb la ciutat de Cornellà i no per uns específics. 
 
 Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per manifestar que aquesta Moció 
suscita una cosa que, en el seu moment,  em va produir perplexitat i com la 
moció ho posa sobre la taula, aprofito per parlar-ne. Crec que s’ha de tenir 
idees pròpies, el que no pot ser és que el dia 24 de febrer el Ple Municipal 
aprovi un Pla de desplegament de totes les escoles bressol i s’ofereixi una 
proposta d’acord a la Conselleria d’Ensenyament, i a l’endemà, aparegui una 
proposició no de Llei del Grup del Partit Popular, amb les mateixes 
expressions que utilitza el document de l’Ajuntament. Això vol dir que estan 
mancats d’idees, perquè és clar, si el que han de fer és copiar el treball 
institucional que ha fet aquest Ajuntament i que proposa a una altra 
institució, que no és el Parlament, per poder negociar, francament, vostè no és 
que se’n preocupi dels temes, és que potser el que hi ha és una carència 
d’idees sobre el que s’ha de fer a la ciutat.  
 
 I ja li vaig dir a l’anterior Ple que l’oportunisme en política no és bo, 
no és aconsellable. En segon lloc, és una Moció, que si la redactéssim 
nosaltres, que diguéssim: “escoltin vostès, a veure si compleixen el que han 
acordat el Sr. Alberto Fernández Díaz i el Sr. Mas han firmat. Però posem 
vàries coses en dubte, primer, que vostès ens diguin que els hi diguem que 
compleixin els seus acords, ¡home! facin-los complir. 
 
 Però és més, els hi diem una altra cosa: això és incomplet, aquest 
Ajuntament des del mes de febrer va aprovant diferents mocions relacionades 
amb la situació educativa de la ciutat i amb la situació de la sanitat. Li 
recordava abans d’entrar al Ple, el tema de la sanitat, i em deia que no i jo li 
deia que sí, perquè tinc aquí el document. Per exemple, en l’acord signat entre 
el Partit Popular i el senyor Mas no es tractava del tema de García Nieto, i no 
es tractava, no perquè m’ho inventi jo, perquè tinc el document, perquè el 30 
de maig, la Comissió de Política Territorial va aprovar una Moció per veure si 
en els Pressupostos de l’any 2001, que es començaran a treballar ara, 
s’incorporen les partides per posar en marxa això.  
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 Això pel que afecta al tema de sanitat i en allò que afecta al tema 
d’ensenyament, no ens digui que el tema de les escoles bressol l’ha resolt el 
pacte del Partit Popular amb Convergència, no és veritat, i ahir va haver una 
discussió en el Parlament de Catalunya i va haver un debat sobre aquest 
tema. 
 
 Segon tema, no digui que s’ha agafat tot, no és cert. La Moció que 
presentem com alternativa deixa clar que hi ha unes coses en aquesta ciutat 
que són molt importants i que no estan resoltes ni contemplades dins dels 
pressupostos. Que es faran coses?, faltaria més que no es facin coses en la 
nostra ciutat, però són coses que ha demanat, el Ple d’aquest Ajuntament, no 
el Partit Popular o Esquerra Republicana o el Partit Socialista, sinó el Ple 
d’aquest Ajuntament. Nosaltres, mai  hem fet aquests jocs de mans i per això 
venim al Ple a tractar un tema i a dir: “ens hem assabentat que en el projecte 
inicial de pressupostos de la Generalitat, coses que han estat aprovades en 
aquest Ple no estan reflectides”,  i tornem a aprovar per unanimitat  una sèrie 
de coses que aquí estan recollides, que no estan contemplades en aquest 
acord que hi ha entre el Partit Popular i el Sr. Mas. 
 
 Si estan contemplades crec que, per certa lleialtat institucional  i 
per certa, diríem manera de treballar les institucions, ens haurien de 
comunicar on són aqueixes partides i quan es van a iniciar aquests treballs, 
perquè com diu la Moció alternativa, avui ho parlàvem amb el portaveu d’ERC 
a la Conselleria d’Ensenyament ja els hi hem fet arribar vint mil propostes. 
Van adoptar un compromís i l’ha incomplit. Tornem ara a enviar-los amb 
aquesta esmena també dient-los: “compleixin els compromisos perquè aquí 
hem fet un treball durant molts mesos amb la comunitat educativa per 
defendre l’ensenyament públic, i aquest compromís l’han de complir i ha de 
venir aquí amb coses concretes, i això no ho recull el document firmat entre el 
senyor Alberto Fernández Díaz i el senyor Mas.  
 
 Per tant, és obvi que nosaltres no podem votar això, per coherència 
amb tots els acords que hem adoptat ens mantenim en la mateixa posició que 
durant aquests mesos, i ens preocupen, això sí ho diu la moció, les actituds 
que tenen algunes conselleries i alguns partits polítics, per això manifestem la 
nostra disconformitat amb algunes coses, -com a Ple, no com a partits 
polítics- que afecten als ciutadans i ciutadanes d’aquesta ciutat. 
 
 Seguidament pren la paraula la Portaveu del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per contestar al Sr. Balmón, 
manifestant que: “vostè sempre li dóna la volta a la paella i se li cau la truita 
sempre”. Vostè allò que és bo ho converteix en dolent, vostè es tan recargolat 
Sr. Balmón, que allà amb la seva consciència. L’únic que ha fet el Grup 
Popular, que diu vostè mancat d’idees, bé aquesta és la seva valoració, jo li 
podria donar la meva sobre vostè i no ho faré per respecte, però l’únic que ha 
fet el Partit Popular és aportar el seu òbol perquè a Cornellà es compleixi tot el 
màxim possible del que s’ha sol·licitat des d’aquest Ple. El que passa és que 
això produeix granellada com ho produeixen totes les mocions que el Partit 
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Popular presenta en aquest Ple, siguin per a bé o per a mal,  perquè és clar, el 
Partit Popular és això, vostè ha dit abans, aqueixa careta que ha posat, i bé, 
allà vostè. Però li vaig a dir una cosa: aquesta proposició no de Llei que Daniel 
Cirera i Carina Mejias van presentar, va ser, perquè jo tinc per costum, Sr. 
Balmón, que totes les mocions que haig d’aprovar en aquest Ple, passar-les als 
Diputats del Parlament de Catalunya. Ho tinc per costum, les meves, les seves 
i d’on vinguin, i, en base a això, els hi vaig dir que donessin el seu suport 
perquè crec que era quelcom que crec que és bo per a la meva ciutat. I se li ha 
donat suport, s’ha intentat. Vostè sap, afegeix, que quan hi ha un debat de 
pressupostos, aquí hi ha un clar exemple de totes les esmenes que vostès 
aproven dels Grups de l’oposició, no hem d’anar a cap lloc, hem d’anar a 
l’Ajuntament de Cornellà. Vostès són un clar exemple del que aproven, de les 
esmenes que presentem els demés grups. 
 
 Aleshores, de què es queixa de la Generalitat?. La Generalitat, pel 
que sigui, ha aprovat les esmenes del Partit Popular, a mi m’agradaria, i ho dic 
de tot cor, que aprovés totes les esmenes que la resta de  grups van presentar, 
però vostè sap que no ho fa ningú, ni vostès tampoc. Perquè vostès no ho 
estan fent aquí, per tant, no demani a la Generalitat que quan algú presenta 
esmenes als Pressupostos o al que sigui, ho accepti. Ha acceptat les que ha 
acceptat del Partit Popular i això és el que tenim. Que vostè no s’ho creu o que 
se li ha de portar més documents?, doncs em comprometo a portar-li tots els 
documents que facin falta i a fer-los públics. 
 
 Seguidament pren de nou la paraula el Portaveu del Grup 
Municipal Socialista, senyor Antonio Balmón Arévalo, per contestant a la Sra. 
Espinosa dir-li que ell mai li ha fet una truita, però la veritat és que 
segurament li faria i quedaria molt satisfeta, però deixant de banda les truites, 
avui estem parlant d’una altra cosa. Miri vostè,  això és incoherent, perquè si 
això es fes, vostè no demanaria, però és vostè qui ho demana, no ho demanem 
nosaltres que es faci, llavors és una incoherència. Si vostè creu que es va a fer, 
però el que demana es que es faci, doncs haurà alguna cosa que falla. Que es 
facin coses a Cornellà producte dels pactes que siguin, sí  ens sembla bé,  el 
que nosaltres diem és que ens sembla incomplet, i com ens sembla incomplet 
volem que s’atenguin totes les necessitats que té aquesta ciutat.  
 
 Acte seguit intervé de nou la Portaveu del Grup Municipal del PP, 
senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que s’adhereix a tots 
aquests plantejaments que han fet vostès en les esmenes, menys en el primer 
punt en el que manifesten la disconformitat de l’acord. I això perquè 
m’adhereixo a totes com m’he adherit fins ara, i continuaré  donant suport 
mal que li pesi, a totes les iniciatives que consideri que són bones per als 
nostres ciutadans/nes, encara que vostè al dia següent tingui la bilirrubina 
pujada. 
 
 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que el debat es dóna per finalitzat en el ben entès que penso 
que si s’aproven coses per al bé de Cornellà, les proposi, qui les proposi tots 
ho veurem amb bons ulls. Aquest no és pas el problema, el problema és, en 
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aquest cas, i ho demostra el fet de què es proposi que sigui l’Ajuntament qui 
reclami el compliment d’un acord, la poca fe que hi ha en el compliment de 
l’acord. En definitiva, ho entenc, perquè he vist el paper, ho tinc, i tal i com 
està és una declaració de principis que després el Conseller complirà si té 
partida pressupostària, aquest any o quan convingui, aqueix és el problema. 
 
 
 VOTACIÓ 
 
A) Sotmesa a votació l’esmena de la Moció és aprovada per majoria 
absoluta dels assistents, amb l’abstenció del Portaveus dels Grups Municipals 
del PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández,   i de CiU, senyor Nèstor Artís i 
Villena. 
 
B)  Sotmesa a votació la Moció, es rebutjada per majoria absoluta dels 
assistents, amb el vot en contra dels Regidors/es del Grup Municipal del PSC, 
senyors/es José Montilla Aguilera, Vicenç Badenes Teixidó, Antonio Balmón 
Arévalo, Susana Cordero Rojas, Sergi Fernández Mesa, Juan Antonio García 
Díaz, Cristina Gasull Martínez, Judith Ibáñez Vives, Llorenç Luna Rodríguez, 
Manuel Luque del Rio, Perfecto Madrid Olmos, Antonio Martínez Flor, Aurora 
Mendo Sánchez, José Luis Morlanes Galindo, Gloria Récio Díaz i Ramon 
Salabert Parramón; dels Regidors/es del Grup Municipal d'IC-V, senyora 
Carmen Romero López i senyors Arnau Funes Romero i Miguel López Sánchez; 
del Portaveu del Grup Municipal d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón; del 
Portaveu del Grup Municipal d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma; i, del Portaveu 
del Grup Municipal Mixt, senyor Alberto García Llorente; i, amb l’abstenció del 
Portaveu del Grup Municipal de CiU, senyor Nèstor Artís i Villena.  
 
 
 
 
 4.- Precs i preguntes. 
 
 
 En primer lloc pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC,  Sr. Joan Tardà i Coma, per manifestar que el prec té una certa relació 
amb el que es parlava en un punt anterior i que feia referència, a la informació 
que he rebut, referida a la Ludoteca el Dau. 
 
 Tinc entès, assenyala el Sr. Tardà, que la Ludoteca el Dau funciona 
d’ençà l’any 90, curs 89-90, i certament ha guanyat prestigi, perquè, tot i que 
no han disposat de gaires cabals, si més no jo conec una noia que hi treballa i 
sé que han tingut molt d’interès, fins i tot quan hi ha hagut poc material, han 
demanat material, oportacions de material als pares, fins i tot jo he vist com 
manipulaven i arreglaven les joguines, de manera que la Ludoteca el Dau, 
igual que abans parlàvem de l’Edelweis, i això diu molt a favor d’aquests 
professional, doncs té molt de prestigi i ara tinc entès que ells tenien un 
contracte amb l’Ajuntament que anaven renovant, cada dos anys, i aleshores 
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tinc entès, que al mes de maig quan es van posar en contacte amb 
l’Ajuntament, o bé amb la regidoria, no sé ben bé amb qui, per tal de 
preguntar-los que havien de fer, suposo que ells entenien, per tornar a renovar 
la relació, se’ls va dir que els quedaven cinc dies per presentar-se al concurs. 
De fet la primer sorpresa que he tingut quan m’ho han explicat és que 
m’estranyava que persones que treballaven d’ença el 89 o 90, que d’alguna 
manera van parir la ludoteca, doncs semblava que ja d’entrada era una certa 
mala educació, no descortesia, sinó mala educació, que no se’ls fes arribar que 
s’havien de presentar a un concurs. 
 
 És a dir, ells van telefonar a l’Ajuntament, ho es van posar en 
contacte amb l’Ajuntament per una qüestió i en van sortir amb la notícia que 
els quedaven cinc dies per presentar la seva proposta, i aleshores sembla ser 
que, tot i que no se sap oficialment, de fet em va semblar que no s’havia parlat 
en cap comissió informativa, sembla ser que no han estat ells els guanyadors, 
però el que em va sorprendre és aquest tarannà de persones que estan fent 
una feina, que d’alguna manera, d’entrada, s’hauria de valorar quin és el 
sentit que fa que aquestes persones a les quals se’ls reconeix la feina, perquè 
se’l hi ha anat renovant, i, a més a més, tenen el suport de la comunitat 
educativa, per quina raó aquestes persones s’han de presentar a un concurs? 
I, si es presenten a un concurs, no sé fins a quin punt, i pregunto: s’ha valorat 
el fet de la seva pròpia trajectòria.? 
 
 També m’agradaria saber qui ha guanyat, els criteris, i en aquest 
sentit voldria estar-ne assabentat, entre d’altres coses perquè sense posar en 
dubte que les persones que hagin guanyat un concurs ho hagin guanyat 
legítimament, és una mica sorprenent la millora de la qualitat dels serveis 
amb aquesta fal·lera per despatxar gent. 
 
 Seguidament pren la paraula el Sr. Alcalde, José Montilla Aguilera, 
per manifestar que la resposta se la donarà la Regidora, i aprofita per dir que 
el millor que es pot fer és mirar l’expedient de contractació, ho dic, assenyala, 
per tots aquests extrems que preguntes, que com hi figuren a l’expedient, és la 
millor manera de tenir tota la informació i és el que t’aconsello, i, evidentment, 
l’expedient està a la teva disposició, d’aquesta Ludoteca que porta molts anys 
funcionant i que per cert va parir un Regidor, el Sr. Vicenç Gayubo, que ara ja 
no hi és aquí, no els professionals que es diu. 
   
 A continuació pren la paraula la Regidora del Grup Municipal del 
PP, senyora Mª Isabel Espinosa Fernández, per preguntar quin és el 
responsable del funcionament de l’aire condicionat de Martí i Julià, perquè des 
del primer dia sembla ser que no ha funcionat, i malgrat els intents d’arreglar-
ho, al dia d’avui encara no hi funciona. Penso que s’hauria de demanar, a 
algú, si és que no és l’Ajuntament l’indicat per demanar-ho, responsabilitats a 
l’instal·lador i una certa garantia, perquè segons se m’ha contestat, no ha 
funcionat des del primer dia. 
 
 I després tinc una pregunta: el dia 16 si no m’equivoco d’aquest 
mes va bolcar un camió cisterna entre Cornellà i l’Hospitalet, em sembla que 
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estava en el terme de l’Hospitalet, i que contenia un gas liquat, que sembla 
ser, -jo que no soc entesa en cap tema, segons el Sr. Balmón-, segons els 
tècnics, bastant perillós. 
  
 Com sigui que he demanat, fa un temps, si existia el pla 
d’emergència local, la pregunta és si degut a aqueixes hores que va estar el 
camió cisterna bolcat, sembla ser per deficiència tècnica de què no van arribar 
els tècnics des de Madrid, i que els tècnics de Barcelona sembla ser que no 
ens van veure capacitats per tocar-lo degut al seu perill, la pregunta meva és 
si l’Ajuntament en previsió del que podia haver passat que gràcies a Déu no ha 
passat, ha desplegat algun tipus de serveis d’emergència?, i, també la 
pregunta en concret és que dotació de cotxes de la Guàrdia Urbana, van tenir 
aquella nit?, deixant de banda els que ja hi eren allí, situats, que dotació de la 
Guàrdia Urbana es va quedar a la Ciutat aquella nit? Si tenen aquestes dades 
ara i sinó, suposo que les hauran  d’obtenir i passar-me-les. 
 
 Tot seguit intervé el senyor Antonio Martínez Flor, com a Regidor-
Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per contestar a les 
preguntes de la Sra. Espinosa, manifestant pel que fa a la primera pregunta, 
que Martí i Julià és un centre d’Atenció Primària que depèn de la Generalitat, i 
no sé com hem de  demanar nosaltres al constructor que ha pagat la 
Generalitat, que ens doni explicacions d’aqueix aire condicionat. Soc 
responsable de molts aires condicionats d’aquest poble, i molts funcionen 
malament, però els de la Generalitat són d’ells, d’això no podem respondre. 
  
 Pel que fa al camió cisterna, dir que era al terme municipal de 
l’Hospitalet, en una via que era responsabilitat de la Guàrdia Civil, i que els 
cotxes de policia que havia aquella nit eren els mateixos que hi ha totes les 
nits, no hi havia cap dotació especial, i, a més, a Catalunya hi ha un centre de 
protecció civil, que, a més, és el que ens diu als ajuntaments quan hem 
d’activar les emergències, no és cadascú que diu: ara vaig a activar una 
emergència perquè sí, no, hi ha un centre coordinar que ens fa activar les 
emergències, el centre coordinador que depèn de la Generalitat  que té un 
munt de tècnics, no van considerar necessari que en cap ajuntament, ni 
tampoc el d’Hospitalet activés cap tipus d’emergència.  
 

 
 
 

III 
  
 

ASSUMPTE URGENT 
 
 Tot seguit es fa avinent que hi ha un assumpte que,  tot i no ser a 
l'ordre del dia, cal tractar atesa la seva urgència. Per això, i a proposta de 
l'Alcaldia-Presidència, s'acorda, per unanimitat, declarar-lo d'urgència, de 
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conformitat amb el que disposa l'article 47.2, del Reial Decret Legislatiu 
781/1986, de 18 d'abril, i es passa a tractar l’assumpte següent: 
 
 
 
MOCIÓ DE L’LCALDIA-PRESIDÈNCIA 
 
 
 Únic.- Informe sobre les actuacions dutes a terme en relació 
amb l’incendi produït al carrer Soler i Cortada, número 7. 
 
 
 MOCIÓ 
 
 “1.  En data 23 de juny de 2000 per la tarda nit es va produir un 
incendi en el taller dels baixos de la finca número 7/9 del carrer Soler i 
Cortada. Intervenen el Cos de bombers i els serveis de la Guardia Urbana, que 
ordenen el desallotjament immediat de la finca i es procedeix al precintat de 
l’entrada. 
 
 2. En data 26 de juny s’efectua, per part dels tècnics municipals, 
una inspecció ocular de la planta baixa de la finca i dels diferents habitatges. 
Com a resultat de la citada inspecció s’observa que el sostre de la planta baixa 
del taller està deformat  l’envigatge, les parets fisurades i que en conseqüència 
el paviment i envans dels pisos superiors s’han partit, tal i com queda reflexat 
en les fotografies adjuntes. L’estat de l’estructura , tal i com ha quedat, no 
admet sobrecàrregues afegides i l’incendi ha agravat totes les patologies 
estructurals existents: forjats amb bigues deformades amb excés de fletxa i 
amb múltiples patologies degut a filtracions de les conduccions d’aigua, 
badalot de l’escala amb esquerdes estructurals, baixants d’aigües pluvials 
trencats, amb fuites , despenjats i amb manca d’ancoratges. Es a dir, l’incendi 
ha accelerat l’estat ruïnós de la finca provocant una ruïna tècnica de l’edifici, 
d’acord a l’article 253 del decret 1/90, de 22 de juliol, pel qual s’aprova la 
refosa dels textos legals vigents a Catalunya en matèria urbanística. 
 
 3. Els antecedents de l’estat ruïnós de la finca queden patents en 
diverses ordres d’execució motivades per esgotament estructural dels forjats, 
deformacions i trencaments de viguetes: Ordres d’execució d’Alcaldia 
números: 2965/99 de data 18/6/99, 4119/99 de data 10/9/99 i 2771/99 de 
data 9/6/99. Aquestes actuacions s’han realitzat en les finques números 5 i 7 
del carrer Soler i Cortada, en les que s’han realitzat obres parcials 
d’apuntalament i substitució de viguetes del sostre. Per altre part les xarxes 
d’instal·lacions estan sense proteccions i endollades directament a les xarxes 
del carrer i els habitatges no reuneixen les condicions d’habitabilitat. 
 
 4. L’estat de la finca número 7/9 (ruïna tècnica), amb perill 
d’enderrocament interior, fa necessari prendre amb urgència les mesures de 
protecció dels ocupants i de la via pública, i per tant els serveis tècnics van 
ordenar, en data 26/6/2000, el desallotjament dels seus ocupants, i per 
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circumstàncies d’arriostrament estructural i deficiències dels edificis veïns 
s’ordena també, per motius de seguretat, el desallotjament de la finca número 
5 del mateix carrer, que ja ha estat notificat als interessats. La situació 
estructural de les finques, malgrat les mesures precautories adoptades, indica 
que no existeixen garanties suficients pel manteniment de l’edifici incendiat, 
sense gran risc per la seguretat. Això motiva la necessitat de tramitar 
l’expedient per el mètode d’urgència per evitar la perillositat immediata que la 
situació descrita de l’edifici pugui generar no solament als habitants de part 
de l’edifici, sinó també als ocupants dels edificis colindants, així com als 
vianants.   
 
 Per la qual cosa s’hauria d’ordenar a la propietat les següents 
actuacions: 
 

Procedir a l’enderroc de la part de la finca número 7/9 afectada per 
l’incendi amb un termini de 7 dies naturals, aportant assumeix del 
tècnic competent visat amb permanència amb obra i projecte visat. 

 
 Per altre part, l’enderroc de la part de la finca número 7/9 afectada, 
podria provocar greus conseqüències  estructurals per la finca veïna  :número 
5 del mateix carrer i la part de la resta de la finca 7/9 no afectada per 
l’incendi. 
 
 Per la qual cosa  s’hauria d’ordenar, a més, a la propietat les 
següents actuacions: 
 

Mantindrà desallotjat la finca número 5 i resta de la finca 7/9 no 
afectada per l’incendi durant l’enderroc. 
 
Aportar certificat de Solidesa, visat, pel tècnic competent de les 
finques número 5 i part de la finca 7/9 no afectada, amb un termini 
de 7 dies naturals. 
 
En cas de l’impossibilitat d’un certificat de solidesa, presentació del 
projecte de reparació/consolidació estructural de les finques en el 
termini d’un mes amb nomenament del tècnic competent per la 
direcció de les obres, les quals es realitzaran com a màxim en un 
termini d’execució de dos mesos.” 

 
 
 PRESENTACIÓ I DELIBERACIÓ 
 
 Per part del senyor José Luis Morlanes Galindo, com a Regidor-
Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, Habitatge i Infraestructures, es fa una 
explicació de l’informe, manifestant en primer lloc que ha parlat amb tots els 
Portaveus dels Grups Municipals i que per tant arribem a aquest Ple amb una 
informació més o menys coneguda per tots, i en aquest sentit faria una 
intervenció prou breu, sobretot perquè pensem que pel que fa a aquest tema 
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és gairebé més important treballar que parlar i pot contribuir més a la solució 
el treballar que el parlar.  
 
 El dia 23 de juny per la tarda nit, es va produir un incendi al taller 
dels baixos de la finca 7 i 9 del carrer Soler i Cortada, intervenint el cos de 
bombers i el Servei de la Guàrdia Urbana que ordenen el desallotjament de la 
finca i es procedeix a precintar l’entrada. Efectuada per part dels tècnics 
municipals una inspecció ocular de la planta baixa de la finca s’observa que el 
sostre de la planta baixa del taller està deformat, l’envigatge també, les parets 
fisurades i que, en conseqüència, el paviment i els envans del pis superior s’ha 
partit. L’estat de l’estructura tal i com ha quedat no admet sobrecàrregues 
afegides. L’incendi a accelerat l’estat ruïnós de la finca provocant una ruïna 
tècnica d’acord amb la Llei que és el Decret 1/90 de 22 de juliol.  
 
 Els antecedents de l’estat ruïnós de la finca queden patents en 
diverses ordres d’execució motivades per l’esgotament estructural dels forjats, 
Ordres 2965, 4119, 2771 entre d’altres, que posaven de manifest que aquets 
habitatges no reunien les condicions d’habitabilitat necessàries. 
 
 L’estat de la finca número 7/9, ruïna tècnica, amb perill 
d’enderrocament interior, fa necessari prendre amb urgència les mesures de 
protecció dels ocupants, els Serveis Tècnics ordenen, en data 26/6/2000, el 
desallotjament dels seus ocupants. 
 
 Aquest mateix dia s’ordena aquesta acció i al dia següent s’ordena a 
la propietat el següent: 
 
 Procedir a l’enderroc de la part de la finca número 7/9 afectada per 
l’incendi amb un termini de 7 dies naturals, aportant assumeix del tècnic 
competent visat, amb permanència en obra i projecte visat. Per altre part, 
l’enderroc de la part de la finca número 7/9 afectada, podria tenir greus 
conseqüències  estructurals per la finca veïna, el número 5 i també per això 
s’ordenen les següents actuacions: 
 
 - Mantenir desallotjada la finca número 5 i resta de la finca 7/9 no 
afectada per l’incendi durant l’enderroc. L’estructura que té l’edifici 5 és una 
estructura lligada a l’edifici 7, per tant, un enderroc no controlat del 7 podria 
arrossegar darrere seu al 5, conseqüentment, si ordenem l’enderroc del 5 de 
forma controlada amb arquitecte i aparellador durant l’enderroc del 5, el sentit 
comú i sobretot la seguretat de les persones, aconsella que l’edifici número 5 
estigui desallotjat. 
 
 - Aportar certificat de solidesa, visat, pel tècnic competent de les 
finques número 5 i part de la finca 7-9 no afectada, amb un termini de 7 dies 
naturals. En cas de l’impossibilitat d’un certificat de solidesa, presentació del 
projecte de reparació consolidació estructural de les finques, en aquest cas de 
la 5 i de la 7-9 no afectada, en el termini d’un mes  des del dia de la 
comunicació. 
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 Aquesta ha estat l’actuació que ha portat l’Ajuntament per a la 
preservació de la integritat física de les persones que habiten en les finques 5 i 
7 de Soler i Cortada. Ha hagut un conjunt d’actuacions que es refereixen a la 
gent que viu en Soler i Cortada, ciutadans  i ciutadanes que, he de dir, perquè 
sigui de coneixement de tots els membres d’aquest Ple i de la ciutadania, que 
en gran part és un col·lectiu enviat per assistents socials d’altres municipis, 
segons el Sr. Giménez Treviño, i majoritàriament amb menys de dos anys de 
residència a Cornellà, segons consta en el Padró Municipal. 
 
  Aquest mateix dia, en primer lloc es busca a les pensions que hi ha 
a Cornellà un lloc per acollir a tota la gent del 7 i del 5. Estan treballant els 
serveis municipal d’assistència social i els serveis municipals d’Urbanisme, 
fins a gairebé les dotze de la nit, i quan mancaven només dues places d’hostal 
per a reallotjar a tota la població, ens comuniquen que no volen fer ús i que 
s’estimen més quedar-se al carrer. 
 
 Al dia següent, en aquest cas ja el dia 27, tenim una reunió amb 
l’Associació de Veïns de la Fontsanta, l’Associación d’Entidades Gitanas de 
Catalunya, una representació de la Direcció General d’Assumptes 
Comunitàries de la Generalitat de Catalunya. Després d’aquesta reunió, una 
representació torna a parlar amb els veïns per oferir-los l’acollida en hostals i 
hostalatges i de nou tornen a manifestar el seu rebutg de l’oferta d’allotjament. 
Demanen un escrit amb el segell de l’Ajuntament que els garanteixi que 
tindran un pis, qüestió aquesta que l’Ajuntament ni pot ni podrà assolir en un 
futur. 
 
 Afirmen que hi ha 8 pisos buits a la Fontsanta i que la Generalitat  
amaga informació a l’Ajuntament. Posats en contacte amb ADIGSA nega que 
sigui veritat aquest extrem i afirma que, a més a més, hi ha una llista d’espera 
considerable. El mateix dilluns tenim una conversa amb el Director General 
d’Habitatge i amb el propi Gerent d’Adigsa i acordem la posada a disposició de 
tres pisos per llogar als veïns del bloc C, que han quedat en dos i que signaran 
demà. Està pendent el tercer pis de poder ser disponible en un termini d’entre 
tres setmanes i un mes. 
 
 Disposició per a finançar la Direcció General d’Assumptes 
Comunitàries amb l’Ajuntament, l’acollida a establiments hotelers durant un 
període de temps, aquest mateix dia l’Ajuntament comunica als ciutadans i 
ciutadanes del bloc número 5, en la seva condició de llogaters, de la 
conveniència de què comencin la recerca de nous habitatges, que l’Ajuntament 
està disposat a col·laborar temporalment a la trobada d’una acollida, però que 
han de ser ells i elles els que han de buscar un nou habitatge, que amb el 
preu que paguen per al lloguer podrien aconseguir. 
 
 Aquest mateix dia, continua manifestant el Sr. Morlanes, 
l’Ajuntament força a una reunió per exigir solucions amb la propietat i amb la 
comissió d’afectats, reunió, en aquest cas que acaba sense cap acord, i avui 
mateix l’Ajuntament ha demanat als tribunals el desallotjament de la gent que 
hi viu en el 5 i el 7, perquè entenem que hi ha un perill imminent per la 
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seguretat de les persones i que, en cap cas, es podrà derruir el 7 sense 
desallotjar el 5. 
 
 En alguna conversa que hem tingut amb els veïns davant de 
posicions una mica excitades, hem manifestat sempre que ens estimem més 
una manifestació davant la porta de l’Ajuntament, que un funeral a l’església. 
 
 Voldria informar que si els ciutadans afectats es querellen contra el 
propietari és intenció del govern de la ciutat fer-ho amb ells, perquè entenem 
que per desgràcia la Llei, en aquest cas, beneficia al Sr. Giménez Treviño. La 
declaració de ruïna que és el cas que ens hem vist obligats al 7 del carrer Soler 
i Cortada, allibera al Sr. Giménez d’indemnitzacions als llogaters, i el manté el 
dret d’aprofitament que el planejament l’atorga, és una situació tremendament 
desequilibrada i per part de l’Ajuntament si els afectats fan una querella, o 
una denúncia, és intenció del Govern donar suport al ciutadans i ciutadanes 
davant d’aquesta actitud inqualificable per part de la propietat. 
 
 És intenció de Govern de la Ciutat continuar parlant amb la 
Generalitat, per trobar si hi ha possibilitats d’habitatge, però deixant clar, en 
tot moment, que ni l’Ajuntament disposa, ni podrà disposar de pisos per 
allotjar a les persones que en aquest moment són llogaters del 5 i del 7. 
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’ERC, senyor Joan Tardà i Coma, per donar fe que al menys el Tinent 
d’Alcalde Sr. Morlanes,  m’ho va comunicar, a més a més, semblava una mica 
atrafegat, perquè suposo que el problema és greu, no?, per cert em vas dir que 
eren unes 54 persones afectades?, sí, però hi ha alguna cosa que no acabo 
d’entendre i és que nosaltres hàgim d’anar a remolc dels ciutadans, que per 
cert no voldria dir pàries de la terra, però diem gent que si viuen en aquelles 
condicions és perquè estan sotmesos en una condició social, o de segregació 
molt concreta, de manera que no sé fins quin punt, ells en prendran alguna 
iniciativa en contra d’aquest senyor. 
 
 Crec que ha de ser l’Ajuntament, entre d’altres coses perquè temps 
enrere en aquest plenari ja en vam parlar, i vaig preguntar-ho i se’m va donar 
satisfacció i es va dir que hi ha gent que s’aprofita de la misèria i gent que 
s’aprofita de la pobresa, i aquest senyor, és un d’aquests explotadors que 
s’aprofiten de la misèria, perquè tenir persones, en algunes cases on no hi ha 
ni lavabo, i se’ls hi cobrava un lloguer, diners per viure en una cova, de 
manera que és evident que l’Ajuntament no ho pot resoldre tot, però d’alguna 
manera sí que és responsabilitat nostra, primer de tot controlar-ho, i en segon 
lloc escometre a aquestes persones, que potser sí que no sé fins quin punt és 
tan legal.  
 
 El que és evident i que no és legal èticament és que hi ha gent que 
s’aprofiti de la misèria dels altres, de manera que crec que ha de ser 
l’Ajuntament que prengui la iniciativa, no sé fins quin punt, pot fer-ho ni com 
ho ha de fer, en tot cas s’ha de rumiar, però, és evident que nosaltres no hem 
d’anar a remolc sinó que hem de denunciar a aquesta persona i si no la podem 
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denunciar legalment, la denunciem d’altres maneres, és a dir, que sofreixi la 
vergonya de la comunitat, que, a més a més, aquesta no és una idea antiga 
com alguns ens volen fer creure. 
 
 Per altra banda, continua manifestant el Sr. Tardà, trobo que també 
és molt greu que hi hagi institucions de rang superior que recol·loquin 
persones d’aquesta manera, és a dir, si és cert, que no tinc perquè dubtar-ho 
que hi ha hagut institucions, en aquest cas,  depenent de la Generalitat, si és 
que ho he entès bé, que va col·locant a aquestes persones o reubicant-les, en 
aquest cas a Cornellà, sense que prèviament entri en contacte amb 
l’Ajuntament o amb els serveis d’assistència social de l’Ajuntament, ho trobo 
tan greu que crec que, a més a més, si que hauríem de protestar en aquest 
sentit, i exigir-los no solament que assumeixin les responsabilitats sinó que 
assumeixi el fet que han transgredit una norma de comportament polític que 
em sembla bàsica que les institucions s’han de comunicar tot el que fan. 
 
 Per altra banda, continua manifestant el Sr. Tardà, hi ha una 
tercera qüestió que a mi em sembla que no queda del tot clara, és a dir, entenc 
que sigui un problema que ens sobrepassi, però no sé fins quin punt es pot 
dir, no dic frívolament,  que “l’Ajuntament no pot”, però no sé si pot. De 
vegades les coses no és que es puguin o no es puguin, és que es tenen. Aquí hi 
ha 54 persones que tenen un problema, no dic que ho hagi de resoldre 
l’Ajuntament, però el que és evident és que aquestes 54 persones existeixen, i 
demà existiran, de manera que crec que hauríem de trobar una solució, que 
no solament passa, evidentment, per fer el que s’ha de fer, és a dir, donar-los 
assistència immediata, aquests 3 pisos, que ens parlava el Tinent d’Alcalde, 
sinó que a més a més s’ha d’anar a coses concretes, és a dir, s’ha d’exigir que 
en el termini d’un temps prudencial, aquestes persones estiguin no reubicades 
a Cornellà, reubicades on sigui.  
 
  Seguidament pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal 
d’EUiA, senyor Ignacio Flórez Barrón, per manifestar que està d’acord amb 
moltes de les coses que ha dit el Sr. Tardà, i per altra banda no sap fins a quin 
punt una persona que està no només explotant, que això podria ser una 
qüestió privada, sinó uns habitatges que tenen cèdula d’habitabilitat, i que 
això tranquil·lament des de les institucions o d’on sigui, i em sembla que 
aquest senyor hi havia guanyat un judici. Aquestes coses que passen posen 
els cabells de punta, perquè, com és possible que estiguin en aquestes 
condicions. Penso que hi ha la voluntat  de resoldre aquest problema, però hi 
ha un problema en aquest moment que és que hi ha 53 o 54 no sé quantes 
persones que estan dormint i vivint a la gespa del parc o al carrer, i això els 
que hi són, perquè potser hi ha d’altres que estan en aquell lloc perquè no els 
han desallotjat, no ho sé, i que aquesta gent entenc la solució i també que 
potser ells s’hagin resistit perquè tenen por a perdre el que perdran unes 
condicions inhumanes de viure, però bé ells estan aquí i a lo millor els que ho 
tinguin, tenen el seu treball aquí i ara se senten amb una situació realment 
preocupant. 
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 Penso que el primer problema que s’ha de resoldre, per part de totes 
les institucions juntes és que aquestes persones no estiguin al parc ni al 
carrer, encara que és clar que si ells no ho volen, no sé, és veritat que és un 
problema perquè he parlat amb ells i he parlat amb l’associació de veïns, i ells 
diuen que també els deixen de banda mentre estan negociant i després ens 
trobem aquest problema. Però per una altra banda tens el problema, el 
problema real d’aquesta gent i que amb dos pisos ni amb tres pisos no crec 
que se solucioni, no sé, tu deies José Luis que també fins i tot a hostals 
s’havia ofert la possibilitat perquè potser el perill ara, de part del 7 i del 5, és 
mentre s’enderroca el 7 o la part aquesta i potser després s’hi poden tornar, 
però això, si a més a més, aquests habitatges no tenen cèdula d’habitabilitat, 
no tenen condicions, penso que això s’ha d’intentar per tots els mitjans 
possibles que no tornin allà que tinguin una solució. 
 
  És un problema difícil, però hi ha una gent que estava patint abans 
una explotació bestial i unes condicions de vida inadmissibles, però és que ara 
encara més, no sé, l’únic que crec és que entre tots hem de fer un esforç 
urgent i realment eficient per a aquest moment, i, després pensant que una 
mica més endavant es resolgui d’una vegada.      
 
 A continuació pren la paraula el Portaveu del Grup Municipal de 
CiU, senyor Nèstor Artís i Villena, per manifestar que aquí s’ha insinuat que 
molta part d’aquesta gent l’enviava la Generalitat, i li consta que no és així, 
perquè segons ha dit el Sr. Morlanes era el propietari qui va insinuar que els 
Serveis Socials de la Generalitat li enviaven la gent i que quedi clar que ho ha 
entés malament. 
  
 Tot seguit intervé la Portaveu del Grup Municipal del PP, senyora 
Mª Isabel Espinosa Fernández, per manifestar que aquestes cases, com abans 
li he comentat Sr. Morlanes, no només hi són al carrer Soler i Cortada, sinó 
que hi ha en d’altres carrers, i, no només és aquest propietari indigne, qui està 
fent negoci, hi ha d’altres institucions a les quals no vaig a anomenar i és 
conegut en el Ple de l’altra legislatura que vaig denunciar que se reubicaven 
persones, que per desgràcia no tenen mitjans, en cases que no estaven en 
condicions. Vaig portar un cas d’una persona magribí amb nens, que va tenir 
el seu enrenou, que estaven en les mateixes circumstàncies i havia estat 
portada a Cornellà cobrant-li un lloguer per institucions, aleshores aquí hi ha 
molt de què parlar sobre aquest tema.  
 
 Portava també, ja que ha sortit del punt d’urgència, ho portava com 
un tema en precs i preguntes perquè és conegut que el dia 23 va passar el que 
va passar en els números 5, 7 i 9 del carrer Soler i Cortada, i automàticament 
es van precintar després de l’actuació dels bombers, es van precintar els 
habitatges, fins i tot haig de dir amb una senyora i la seva filla a dins, una 
cosa totalment subrealista. Aquestes persones queden al carrer i vull dir-li que 
alguna cosa que vostè a dit, o no concorda amb el que diuen els veïns o vostè 
està mal informat, ja que aquestes persones van quedar al carrer i ningú, 
només els tècnics, cap polític, segons se m’ha dit a mi, ja que sempre parlo 
d’informacions rebudes es preocupa de la situació fins el dia 26 per la tarda en 
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què a mi desconeixent totalment el tema m’estaven esperant afectats en el 
meu despatx.  
   
 Veient que em donaven unes explicacions que la veritat, en un 
principi vaig posar en dubte, vaig trucar al Sr. Morlanes per telèfon perquè em 
donés informació i vostè em va adreçar al Sr. Martínez Flor, em va dir que era 
un tema que ho portava ell i vaig trucar-li a la Guàrdia Urbana i un agent em 
va dir que el Sr. Martínez estava reunit i que no em podia atendre. Vist que no 
podia obtenir informació de l’Ajuntament em vaig dirigir al carrer i em vaig 
trobar un panorama que de veritat, supera tot el que una persona 
mitjanament sensible, i jo no em considero cap Madre Teresa de Calcuta, com 
algú em denomina, vaig trobar una situació que de veritat se’m va encongir el 
cor perquè tinc fills, ja que hi havia entre tota la gent que hi era al carrer, 
havia un bebè de dies i un infant que no arribava als cinc mesos, aleshores els 
hi vaig preguntar si havia algú de l’Ajuntament i a mi se’m va dir en tot 
moment que ningú, fins a aquell moment, s’havia preocupat de la situació 
d’aquestes persones. 
 
 És cert, que una mica abans d’anar-me al voltant de les nou del 
vespre, no recordo exactament l’hora, el Sr. Martínez Flor em va trucar i em va 
dir que estaven reunits i que anirien aquella nit a solucionar el tema, i vaig 
tranquil·litzar  a aquelles persones perquè, a més, va haver un conat d’intent 
de tall de trànsit que entre els que hi érem els hi vam dir que no era correcte 
ni adequat.  
 
 Haig de dir, continua manifestant la Sra. Espinosa, que aquí s’està 
plantejant la situació des d’un col·lectiu de gent especial però hi ha persones 
també dels nostre poble, ciutadans del nostre poble, que viuen en aquell lloc i 
que per les circumstàncies que la vida els ha portat viuen en aqueixa situació, 
aleshores no derivem només el problema a les famílies de raça gitana que per 
a mi tenen el mateix dret que qualsevol paio, però que diguem que hi ha veïns 
de Cornellà i m’atreviria a dir que gent lluitadora per les llibertats que tant 
l’esquerra reivindica, lluitadors dels anys 60, per tant, sí Sr. Morlanes, 
perdoni’m perquè ha estat la Portaveu del PP qui ha hagut d’escoltar les 
reivindicacions d’aquestes persones, i, evidentment, quan algú em demana 
ajuda no demano mai el carnet d’afiliació. 
 
 En base a això aquesta va ser la mena actuació, vaig dir que s’havia 
d’accelerar  això, que no podia ser, que no admetia aqueixa situació, després 
aquestes mateixes persones van denegar l’oferiment de l’Ajuntament de 
reallotjar-los, però el plantejament que em van dir era que no tenien 
confiança, i ho transmeto aquí perquè ho sàpiguen el plantejament de totes, 
paios i gitanos, vaig parlar també amb els veïns del final del carrer i em van 
explicar coses que avui no vaig a exposar-les aquí, però que, evidentment, vaig 
a confrontar si són certes perquè hi haurà debat per molt del que segons ells 
estan patint en aquell carrer, aleshores en base a això porto unes preguntes 
que m’agradaria que si ho consideren convenient que les faci aquí són curtes i 
concises i no les passo a l’apartat de precs i preguntes, intervenint el Sr. 
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Alcalde preguntant que sí són sobre aquest tema li pregaria que les fes i si és 
possible breument, contestant la Sra. Espinosa que són molt breus, i dir que: 
 

- Per què es va trigar tant en oferir el reallotjament que ells 
després no van admetre?, és cert?. 

- Si coneixia l’Ajuntament, com m’han assegurat aquestes 
persones la situació de ruïna d’aquests edificis perquè dies 
abans i mesos abans havien estat visitats contínuament per 
tècnics de l’Ajuntament, pels Serveis Socials de l’Ajuntament i 
ara per què s’ha reallotjat dues famílies ja que al principi se’ns 
va dir tres o quatre, i ara són dos?. 

- Que es pensa fer amb les altres?,  
 
 Jo discrepo profundament amb vostè Sr. Morlanes, ja que penso 
que és competència de l’Ajuntament, de moment, donar-los algun tipus de 
sortida, després com amb l’entrevista que he tingut amb vostè em continuo 
oferint a treballar dur des de l’àmbit que sigui perquè aquestes persones es 
puguin reubicar, però de moment, crec que sí que és l’Ajuntament qui s’ha de 
fer càrrec, perquè són ciutadans de Cornellà, no derivem el mort a altres, 
perquè a aquests altres sí que se’ls hi ha de demanar responsabilitats, però la 
situació és puntual i  peremptòria, abans d’enderrocar les cases, aqueixes 
persones, han d’estar reallotjades, a on es pugui però reallotjades. 
 
 Finalment vull preguntar per un negoci de bar que hi ha en el 
número 9, que ha estat precintat amb totes les neveres, amb tots els utensilis 
segons se m’ha dit, i, jo que tinc un negoci, em disgustaria molt que se’m fes 
això, perquè s’ha fet això,? que sembla ser no està gairebé afectat, això és 
l’únic que haig de preguntar i amb això acabo. 
 
 A continuació pren la paraula la  Portaveu del Grup Municipal d’IC-
V, senyora Carmen Romero López,  per manifestar que quan se’ns van oferir 
ara, per part del Tinent d’Alcalde d’Urbanisme, que és el que ha coordinat una 
mica el tema, se’ns oferia aquest informe, doncs crec que en principi 
l’haguéssim pogut conèixer una mica abans perquè també ens haguéssim 
situat millor davant la difícil complexitat que té aquest carrer, els problemes 
que apareixen aquí en Soler i Cortada.  
 
 Vull dir que en principi s’han agreujat amb la situació actual, però 
que era una situació, difícil com tothom ha reconegut aquí, que s’estava vivint 
en una situació difícil i insalubre, i per tant crec que l’Ajuntament, tots 
plegats, hauríem de fer una labor pedagògica i pacificadora d’intentar explicar 
a tot el veïnat afectat que l’Ajuntament no està en contra d’ells i que en 
principi les mesures que s’han pres ara són les mesures justes que potser en 
algun cas s’haurien d’haver pres abans, per la situació d’insalubritat i 
d’inseguretat que s’estava vivent en aquell lloc.  
 
 Per tant, crec que d'alguna manera la mesura o la funció que ha de 
fer aquest Ajuntament no només l’Equip de Govern que s’està treballant des 
de tres regidories coordinades i bastant cohesionades entre elles, sinó que 
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també crec que la resta de Portaveus la resta de partits polítics també hauríem 
d’aportar aqueixa labor de pacificació i de mediació perquè realment era una 
situació injusta que s’ha agreujat i que en tot cas, crec que el que s’ha de fer 
és donar una solució, oferir una solució perquè evidentment el problema està 
en la nostra ciutat i són tots ciutadans de Cornellà, portin aquí el temps que 
portin empadronats, i, per altra part, que es faci d’una manera que satisfaci el 
millor possible a cadascú dels difícils i diversos problemes que es plantegen, 
perquè no són únics, de les 53 persones afectades, no tots plantegen els 
mateixos problemes, per tant, cadascú ha de tenir una atenció 
individualitzada, una resposta individualitzada, però a la vegada comú en el 
objectiu de donar-li una solució satisfactòria i de treballar per igual per 
cadascú dels afectats que estan en aquesta zona. 
 
 A continuació pren la paraula el senyor Antonio Martínez Flor, com 
a Regidor-Delegat de l’Àrea de Via Pública, Manteniment i Serveis, per 
respondre a una de les preguntes que ha fet la Portaveu del PP, que és perquè 
hem tardat tant en actuar de cara no als temes urbanístics, sí als temes de 
reallotjament o de donar una sortida immediata. He viscut en aquest 
Ajuntament aproximadament quatre situacions de desallotjament, a part 
d’aquesta, l’Ajuntament presta atenció de buscar una primera sortida, sempre 
a petició dels afectats, en aquest cas el dia 23 no va haver cap petició dels 
afectats, i ha de pensar que tenen on reubicar-se perquè que jo sàpiga tothom 
té família, normalment, i en els últims quatre casos que ha hagut de llocs que 
hem desallotjat, en cap d’ells ha fet falta ficar-los perquè tots s’han buscat un 
lloc on dormir. 
 
 Les primeres protestes o senyals de què volíem que se’ls busqués no 
un pis per a viure permanentment, sinó un lloc per passar la nit, va ser el dia 
26. Aquest dia a partir de les 11 que van començar a tallar el carrer, i la 
reivindicació era que volien pisos per reallotjar-se, no llocs a on passar la nit, 
prova d’això és que aquest Ajuntament, per dues vegades, li ha buscat lloc a la 
gent que hi ha allí per passar la nit i les dues vegades, l’han denegat, per tant 
no és que actuem tard, és que actuem primer quan teòricament pensàvem que 
ens ho demanaven. A la vista de l’èxit, crec que no ens ho demanaven, perquè 
si el dia 26 o rebutjaven i el dia 27 ho tornaven a rebutjar, és que no volien 
que l’Ajuntament els busqués un allotjament provisional. 
 
 Seguidament intervé el Regidor-Delegat de l'Àrea d'Urbanisme, 
Habitatge i Infraestructures, senyor José Luis Morlanes Galindo, per 
manifestar que el que ha explicar el Sr. Martínez Flor està ben explicat, crec 
que l’Administració no pot, ni ha de substituir l’enteniment de les persones 
adultes i per tant creu que l’Ajuntament el que hi havia de fer era oferir una 
sortida  com ho va fer, i si persones adultes les rebutgen, doncs haig de dir 
que la nit del dilluns, em vaig anar a dormir a casa a dos quarts d’una, 
tranquil, perquè nosaltres havíem fet tot el que calia fer, per resoldre una 
situació que els propis afectats no van voler.  
 
 Situació aquesta que el dilluns s’agreuja, va participar el President 
de les associacions  de comunitats gitanes, que davant la nostra preocupació, 
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per aquells nens, ens van dir que els nens gitanos no són com els paios que 
són febles, per tant, el que crec, és que amb aquestes coses s’ha de ser 
tremendament prudent, veure d’ajudar de veritat i això és fer més que parlar 
d’aquest tema, perquè parlar molt pot ser molt complicat, per tant, tots 
apostem per fer més que parlar.   
 
 Segon tema, la declaració de la situació de ruïna, insisteixo, és la 
més injusta per a les persones que hi viuen en aqueixos edificis, ho he 
explicat, hem fet un conjunt d’ordres d’execució obligant al Sr. Giménez 
Treviño, a corregir coses de l’immoble, tenim un informe bloc a bloc, el 5, el 7, 
el 9 i el 10, ara bé, el que no hem assolit és que la Generalitat declari la 
inhabitabilitat d’aqueixes cases. Va haver un escrit d’un veí i de l’antecessor 
meu, a la Generalitat de Catalunya, i van haver reunions del Tinent d’Alcalde 
d’Urbanisme amb el Director General d’Habitatge, i no hem aconseguit que es 
declari la inhabitabilitat d’aqueixos edificis. A partir d’això, i insisteixo que 
hem de tenir-lo sempre present, estem en un estat de dret, aquí no s’envia a la 
policia a donar un cop de peu a la porta i treure a la gent, sinó que s’ha d’anar 
a un jutge a demanar-li permís, i donar les raons, i, quan el jutge ho estima 
oportú dóna la possibilitat de desallotjar, això val per desallotjar i per totes les 
accions complementàries.  
 
 En aquest sentit crec que l’Ajuntament ha fet el que havia de fer, 
hem estat a sobre del tema, hem fet ordres d’execució, i parlat amb el Director 
General d’Urbanisme i no hem aconseguit, fins ara, una declaració 
d’inhabitabilitat, i desgraciadament ha estat un foc el que ens ha portar a 
declarar la ruïna, que no volíem declarar perquè el Sr. Giménez Treviño, surt 
amb la declaració de ruïna molt ben parat. 
 
 Tercer tema, continua manifestant el Sr. Morlanes, crec que a un 
ajuntament si se li demana l’impossible, malament, no podrà, ja que aquesta 
situació que no ha contribuït a crear l’Ajuntament, en una relació entre 
privats com és aquesta, no es pot demanar a l’Ajuntament que faciliti 
habitatges, perquè no els té, aquí a Catalunya l’habitatge social l’està fent la 
Generalitat de Catalunya, i s’ha demanat a ADIGSA, la qual la facilitat dos, va 
a facilitar tres i li continuarem demanant que faciliti les necessàries per 
reallotjar. Però, si la condició per anar a un hostal que paga l’administració, és 
que li signem una carta dient-li que li donarem un pis, doncs, ho sento molt 
però no ho podem fer, perquè no podem signar això. 
 
 Nosaltres continuarem treballant i demà tornarem a parlar amb la 
gent d’ADIGSA, i continuarem presionant, per mirar si en lloc de dos pisos són 
quatre, i en lloc de quatre són cinc, i si s’ha de fer el desallotjament, ho vull 
dir aquí, perquè no al·leguin engany després, es farà el desarrotjament, i hi 
haurà una situació de confricte, i els hi dic una cosa, si no fem el 
desallotjament i se’ns cau la casa amb gent a dins, qui tindrà la 
responsabilitat?, per tant, és  una responsabilitat que l’Ajuntament no va a 
assumir, i hi ha una declaració de desallotjament, i nosaltres hem demanat 
als tribunals que es procedeixi al desallotjament, però sobre tot pensant en 
aqueixos nens, i persones. És a dir, si això cau, matarà a més d’un i a més de 
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dos, i per tant, nosaltres aquí no farem cap demagògia, primer garantitzarem 
la seguretat de les persones, i després tot l’altre, i continuarem treballant per 
aconseguir una solució.  
 
 Pel que fa al bar, continua manifestant el Sr. Morlanes, hi ha una 
estructura lligada dels edificis, ho he explicat, i en tot cas nosaltres vàrem 
parlar ahir amb el senyor del bar, el dimarts, i l’Arquitecta Municipal, té 
previst rebre demà o el dilluns al senyor del bar que li trucarà, i en tot cas, la 
prioritat en aquest moment s’ho vaig dir a la persona afectada  en la comissió, 
estem dedicant tots els esforços per resoldre els problemes de les persones, 
intentarem donar una solució als negocis també, però immediatament 
després. 
 
 I finalment, sí que vull demanar la col·laboració de tots, és a dir, si 
algú té un pis per llogar, o si ho pot aconseguir, doncs que li truquin demà, és 
a dir, si demà qualsevol de nosaltres té un pis per a llogar, a aquest col·lectiu 
a ser possible per menys de 45.000,- pessetes, que truquin, que necessitem 
l’ajuda de tothom, i els animo que a partir de demà, es posin a buscar pisos 
per reallotjar a totes aquestes persones, i si cadascú de nosaltres aconseguim 
un pis, abans de final de mes estaran tots reallotjats, per tant, si volen ajudar 
ho poden fer, i tinguin en compte que farem fins on puguem, més enllà del que 
podem, no ho podem fer, i si demanem enderrocar com s’enderrocarà la 
setmana vinent, el 7, i la gent del 5 no se’n vol anar a una pensió després de 
haver-la buscat una altra vegada, doncs no podem portar-los a la força  
perquè són persones majors i tenen drets constitucionals, i ni tan sols aquest 
Ajuntament, que sembla que té tant de poder, els podrà portar a la pensió, 
com no ho hem pogut fer ni els dilluns ni el dimarts ni el dimecres.  
           
    
 VOTACIÓ 
 
 Després d’això els reunits manifesten quedar-ne assabentats. 
 
 
 
 
 I no havent-hi més assumptes a tractar, s'aixeca la sessió a 
indicació de la Presidència, quan són les vint-i-tres hores i quinze minuts, de 
la qual s’estenc la present acta, que és signada per l'Alcalde-President, junta-
ment amb mi, la Secretària General, que ho certifico. 
 
 
 
 
 
 
 
 


